
Esborrany acta de Ple

ACTA NÚM. 04/2017

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA 27 DE JULIOL DE 2017.

Data: 27 de juliol de 2017.
Horari: Inici a les 20:00 h i acabament a les 23,00  h.
Lloc: Sala de sessions.

A les 20:00 hores del dia vint-i-set de juliol de dos mil disset, es reuneix a la Sala de Sessions de la Casa  
Consistorial el Ple de la Corporació Municipal de la Vila d’Alcarràs, presidida pel Sr. Alcalde-President Sr.  
Miquel  Serra  Godia,  amb  l’assistència  dels  regidors  que  es  relacionen  seguidament,  i  la  del  
Secretari-Interventor Sr. Pere Biedma Agüera, que certifica.

ASSISTENTS :

Alcalde-President:
Sr. Miquel Serra i Godia (ERC).

Regidors-Tinents d’Alcalde:
Regidor-Primer Tt. d’Alcalde:
Sr. Santi Pelegrí Cortijo (ERC).
Regidora-Segona Tt. d’Alcalde:
Sra. Laia Sisó i Sanjuan (ERC).
Regidora-Tercera Tt. d’Alcalde:
Sra. Maite Codina i Badia (ERC).
Regidor-Quart Tt. d’Alcalde:
Sr. Jaume Bernis i Castells (ERC).

Regidors:
Sr. Jordi Estela i Ribes (ERC).
Sra. Noelia Díaz i Charles (ERC).
Sra. Esther Ibars i Vitores (PDECAT).
Sr. Gerard Companys Pujol (PDECAT) .
Sr. Manel Ezquerra i Tomàs (SA).
Sr. Simeó Abad i Moliné (PPC).

Secretari.
Sr. Pere Biedma i Agüera.
Interventora.
Sra. Ester Abellana Mogues. 

Grups municipals:
Esquerra Republicana de Catalunya (ERC).
Partit Demòcrata Català (PDeCAT).
Agrupació Electoral Sempre Alcarràs (SA).
Partit Popular de Catalunya (PPA)

ABSÈNCIES:

Es donen les absències excusades següents: 

-Fins al 19 è.  punt de l’ordre del dia, precs i preguntes, de la regidora Sr/a. Laia Sisò Sanjuan (ERC).
-Durant tot el punt 14 è. expedient 3371/2017, de la Sra. Noelia Díaz i Charles (ERC).
-Durant tota la sessió dels regidors Sra. Dolors Gòdia i Serra (SA) i Sr. Jordi Janés Girós (PDECAT).

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Es  celebra  sessió  ordinària,  prèvia  convocatòria  i  publicitat  efectuada  amb  l’antelació  i  forma  
reglamentària,  amb  quòrum  d’assistència  suficient.  Oberta  la  sessió  i  declarada  pública  per  la  
Presidència, seguidament es procedeix a conèixer els assumptes inclosos al següent

ORDRE DEL DIA:

Acte seguit es dona pas a conèixer els següent punts de l’ordre del dia.
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A) PART RESOLUTIVA.

1.- Expedient PLN/2017/2.      PROPOSTA D'APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.  

Donat per llegit l’esborrany de l’acta corresponent a l’acta del Ple corresponent a la sessió ordinària del dia 1  
de juny de 2017.

Primer.- Es proposa pel Sr. Manel Ezquerra, l’esmena de l’acta al punt 6 è. expedient 1332/2016, de resolució  
del  recurs de reposició  interposat  per la Comunitat  de Regants de Valmanya,  a l’apartat   1 r i 2 n. de la  
deliberació, la transcripció de l’acord no es considera acorde o no s’entén prou be el que va manifestar el seu 
grup, proposant esmentar:

1.- Apartat 1 de la deliberació, ON DIU: “1.- El Sr. Manel Ezquerra, portaveu del grup municipal de SA, tot i  
estar  d’acord,  recorda  que va demanar  la creació  d’una comissió  de seguiment  i no s’ha dit  ni fet  res.  
Saben dels  contactes  entre les parts per tal  d’ arribar  a una entesa,  però  no s’acaba de conciliar  mai.  
Recorda  que  els  que  avui  s’abstenen  en  la  resolució  estan  en  totes  les  comissions  i  en  totes  les  
converses  on si  que  es  parla.  Per  això,  per  la  manca  d’informació  donada  ni  en seu  ni  en  comissió,  
s’abstindran.”

HA DE DIR: “1.- Nosaltres,  tot i estar d’acord i que van votar a favor el dia que es va fer la proposta de  
declarar d’utilitat pública la planta de compostatge. En aquesta ocasió ens abstenim perquè en aquell dia  
van demanar de crear una comissió on hi poguessin estar tots els grups municipals i no s’ha fet. Per tant,  
per un cantó celebrem que les dos parts estiguin a punt d’entendres i per l’altre  estem deseguts per la  
falta d’informació per part del govern i per no haver creat aquesta comissió des de aquell  moment, més  
encara quan els acords són el que nosaltres proposàvem.

2.- Apartat 2 de la deliberació, error material de “ON DIU: Jordi Charles...”, HA DE DIR: “ Jordi Janés...”

Segon.-  L’Alcalde  Sr. Miquel  Serra  no s’oposa a l’esmena  si consta a la gravació  de  la sessió  com es 
proposa.

Posada a votació la proposta amb les esmenes proposades, amb l’assistència de10 dels 13 regidors que  
formen el seu nombre legal, el Ple l’aprova per unanimitat.

2.- Expedient 3006/2017.   APROVACIÓ DE PROPOSTA DE DETERMINACIÓ DE FESTES LOCALS PER  
A 2018. 

 

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.

L’Alcalde-President, en virtut dels següents

ANTECEDENTS:

Atès que el  Departament  d’Empresa  i Ocupació  sol.licita  acord  del  Ple de  l’Ajuntament  per tal  que,  en 
virtut del que estableix l’art. 46 del R.D. 2001/1983, es determinin els dos dies de festes locals per a l’any  
2018. En virtut de I ‘acord del Ple del dia 29 de juny de 2005 en el que es van establir els criteris per a  
assenyalar els dies de festes locals, vista la proposta prèvia de la Junta de Govern, 

Es proposa per l'Alcaldia l’adopció del següent,

ACORD:
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Primer.- Establir els dies de festa local per a I'any 2018 següents: 

-El divendres, 19 de gener de 2018.

-El divendres, 31 d'agost de 2018.

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

Posada a votació la proposta, amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que formen el seu nombre legal, el  
Ple aprova la proposta per unanimitat.

 
3  .-  Expedient  2851/2017.  MODEL  PROPOSICIÓ:  MODIFICACIÓ  ORDRE  INTERVENCIONS  DELS 
GRUPS MUNCIPALS ALS PLENS.   

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.

L’Alcalde-President, en virtut dels següents

ANTECEDENTS:

 
Primer.- El Grup municipal PDeCAT , mitjançant el seu portaveu Sr./a  JORDI JANÉS GIRÓS de conformitat  
amb el que preveu l’article 82.3.i 97.2  del Real Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s'aprova el  
Reglament d' Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitat Locals, en relació con[1] Modificació 
règim de funcionament del Ple., formula la següent Proposició per a que sigui inclosa en l'Ordre del dia, previ  
acord al respecte i dictamen de la comissió informativa corresponent. 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS
 
El Sr. Jordi Janés Girós, regidor portaveu del grup de PDeCAT, degut que a moltes comissions i en plens es 
veuen  alterats  o  interromputs  per  fortes  discussions  entre  dos  grups  polítics,  sent  el  PDeCAT l’últim  en 
intervenir  posant-se en risc el  límit  de  temps que finalitza  a les 12 h., així  com havent  de fer els precs i  
preguntes amb estat de tensió que provoquen perdre el fil argumental.

Es proposa modificar  el règim de funcionament aprovat pel Ple en la sessió organitzativa del dia 29 de  
juny  de  2015,  en  el  que  en  el  punt  “2  .-  Proposta  de  règim  de  periodicitat  de  les  sessions  del  ple,  
comunicació  de constitució  de grups municipals i règim general  de funcionament.”,  s’establia  en el  seu  
apartat  “C) Funcionament  del  Ple” s’establia  d’acord  amb el  Reglament  d’Organització,  Funcionament  i  
Règim  Jurídic  de  les  Corporacions  Locals  (ROFRJCL),  contingut  en  l’art.  77 a  110,  i  d’altres  normes  
concordants. S’adoptà el següent acord:

“1. Una vegada s’iniciï  la deliberació dels assumptes s’atorgarà per l’Alcaldia un primer torn de paraules  
als portaveus dels grups municipals, de menor a major representació, intervindran pel següent ordre: 1 .-  
El portaveu del grup municipal del Partit Popular de Catalunya (PPC).  2 .- El portaveu del grup municipal  
de Sempre Alcarràs (SA), 3.- El portaveu del grup municipal de Convergència i Unió (CiU) i 4.- El portaveu  
del  grup d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC). Es fa constar que el portaveu podrà  traslladar  la  
paraula  a  un  regidor  del  seu  grup  municipal  per  causa  d’haver  assistit  a  la  comissió  informativa  
corresponent o pel coneixement sectorial de l’assumpte a tractar.”

Segon.-  Atès  l’establert  a  la  Llei  7/1985,  de  2 d’ abril,  reguladora  de  les  Bases  del  Règim  Local,  art.  
47.2.d), requereix la majoria absoluta del nombre legal dels membres de la corporació, per a “f) Aprovació  
i  modificació  del  reglament  orgànic  propi  de  la  corporació.”,  i  aquesta  majoria  especial  s’hauria  de  
mantenir per als acords relacionats amb l’organització i funcionament municipal.

Tercer.-  Atès  que  el  Ple  en  sessió  del  dia  1/6/2017,  va  establir  estudiar  la  proposta  d’acord  i  demanar  
dictamen a la Comissió informativa de Governació.

Es proposa l’adopció del següent 
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ACORD
 

Modificar el règim de funcionament aprovat pel Ple en la sessió organitzativa del dia 29 de juny de 2015,  
en  el  que  en  el  punt  “2 .- Proposta  de  règim  de  periodicitat  de  les  sessions  del  ple,  comunicació  de  
constitució  de  grups  municipals  i  règim  general  de  funcionament.”,  s’establia  en  el  seu  apartat  “C)  
Funcionament del Ple” s’establia d’acord amb el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic  
de les Corporacions Locals (ROFRJCL), contingut en l’art. 77 a 110, i d’altres normes concordants. en la  
forma següent:

 “1. Una vegada s’iniciï  la deliberació dels assumptes s’atorgarà per l’Alcaldia un primer torn de paraules  
als portaveus dels grups municipals, de major a menor representació, intervindran pel següent ordre: 1 .-  
El portaveu del grup municipal del Partit Demòcrata Europeu Català (PDeCat)  2 .- El portaveu del grup  
municipal  de Sempre Alcarràs (SA), 3.-  El portaveu del  grup municipal  del  Partit  Popular  de Catalunya  
(PPC).i  4.-  El  portaveu  del  grup  d’Esquerra  Republicana  de  Catalunya  (ERC).  Es  fa  constar  que  el  
portaveu podrà  traslladar  la paraula a un regidor  del  seu grup municipal  per causa d’haver assistit  a la  
comissió informativa corresponent o pel coneixement sectorial de l’assumpte a tractar.”

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.- El Sr. Simeó Abad, portaveu del grup municipal del PP manifesta que l’és indiferent l’ordre i que es faci  
el que digui la majoria.

2.- El Sr. Manel  Ezquerra,  portaveu del  grup municipal de SA manifesta que el seu grup s’abstindrà. Els  
arguments  no  ens  han agradat.  Per  una simple  raó,  nosaltres  pensem  que  el  Ple  de  l’Ajuntament  és  
l’espai on l’oposició té l’oportunitat de fiscalitzar l’acció de govern. Per tant es la nostra obligació intentar  
fiscalitzar  al  màxim  i  si  per  això  hem d’allargar  el  Ple,  doncs  s’allarga.  O sigui  aportarem  propostes  i  
farem les preguntes que creiem convenients per tal que la ciutadania s’assabenti de tot. Per tant, feu el  
que vulgueu, si voleu canviar l’ordre el canvieu.

3.- L’Alcalde Sr. Miquel  Serra creu que sen rigorosos en el temps de les intervencions en principi ha de  
donar  temps per  a  que  tots  els  grups  es  puguin manifestar  sense  necessitat  d’allargar  en respostes  i  
rèpliques,  creu  que  el  control  de  les  intervencions  es  clau  per  fer  els  plens  àgils  i  productius,  evitant  
intervencions repetitives, per això  creuen que sent rigorosos en el control del temps de les intervencions  
no cal canviar la norma.

4.- La Sra. Ester Ibars, portaveu del grup del PDeCAT, manifesta que Nosaltres ens reiterem en la nostra  
posició donat que ha set en més d’una ocasió, i justament en  plens on s’aproven temes més importants,  
on els temps se’ns tira a sobre donat a que les intervencions son mes extenses, i donat el to en que s’han  
arribat a fer.

Posada a votació la proposta, amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que formen el seu nombre legal, el  
Ple denega la proposta pels 6 vots en contra del grup d’ERC, amb 2 vots d’abstenció dels regidors dels  
grups del PP i de SA, amb 2 vots a favor dels membres del grup del PDeCAT.

 
4.-  Expedient  2847/2017. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE CONVENI DE DELEGACIÓ DE FUNCIONS 
EN MATÈRIA DE SANCIÓ  DE CIRCULACIÓ,  QUINES NORMES  REGULADORES I  ELS APARTATS 
DISPOSITIUS DELS QUALS ES TROBEN RECOLLITS EN EL CONVENI OPORTÚ.
 
 
Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.
 
L’Alcalde-President, en virtut dels següents,
 
ANTECENDENTS:
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Ateses les recomanacions de la Sindicatura de Comptes de Catalunya en relació  amb l’informe realitzat  
sobre la gestió recaptatòria als municipis d’entre cinc mil  i vint mil habitants.
 
Que l’Ajuntament d’Alcarràs està interessat en què la Diputació de Lleida porti a terme la gestió integral  
dels expedients sancionadors en matèria de trànsit.
 
Atès l’informe de secretaria i la intervenció, així com el dictamen de la Comissió informativa d’Hisenda.
 
Atès el que preveu l’article 7 del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat pel Reial  
decret  legislatiu  2/2004, de  5  de  març  (en endavant  TRLRHL),  i  l’article  9 de  la  Llei  de  40/2015,  d’ 1 
d’octubre,  de règim jurídic del  sector  públic,  l’art.  86 de la Llei  39/2015, d’ 1 d’octubre,  del  procediment  
administratiu  comú de  les administracions  publiques,  l’art.  7, 22, i  l’art.  47.2 c) de  la  Llei  de  Bases  de  
Règim Local,  aquest últim requereix acord del Ple amb una majoria  qualificada de majoria  absoluta del  
nombre legal dels membres del Ple. 
 
Per l’Alcaldia es proposa l’adopció del següent
 
ACORD:
 
 
PRIMER.- Delegar en la Diputació de Lleida, per la seva realització a través de l’Organisme Autònom de  
Gestió  i  Recaptació  de  Tributs  Locals  (OAGRTL),  les  competències  municipals  relatives  a  la  gestió  i  
recaptació  de les sancions de la Llei  sobre trànsit,  circulació  de vehicles de motor i seguretat  viària,  el  
text articulat de la qual va aprovar-se pel Reial decret  legislatiu 339/1990, de 2 de març, d’acord amb el  
que determinen els articles  7.1 del  Text refós de la Llei  reguladora  de les hisendes locals,  aprovat  pel  
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març (en endavant TRLRHL), i l’article 9 de la Llei 40/2015, d’ 1 d’  
octubre del Règim Jurídic del Sector Públic, (en endavant LRJSP), que a continuació es relacionen:
 

1. Expedir  els documents  de notificació  de les denúncies  formulades  o tramitades  exclusivament  
pels agents municipals, incloent les formulades per vigilants de les zones d’estacionament amb  
limitació horària, a partir de les dades facilitades per l’Ajuntament i la consulta dels Registres de  
la Direcció General de Trànsit i la Prefectura Provincial de Trànsit.

2. Notificar les denúncies esmentades en el punt anterior.

3. Dictar la provisió de constrenyiment derivada de la manca de pagament en període voluntari de  
l’import de les multes de trànsit.

4. La recaptació de l’import de les sancions  en període voluntari i executiu.

5. La liquidació dels interessos de demora.

6. La concessió i denegació d’ajornaments i fraccionaments de pagament.

7. La resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts

8. La  resolució  dels  recursos  que  es  puguin  interposar  contra  els  actes  del  procediment  de  
recaptació

9. Qualsevol  altre  acte  necessari  per  tal  d’assegurar  l’efectiva  realització  de  les  actuacions  
esmentades.

10. La  defensa  jurídica  i,  en  el  seu  cas,  la  representació  davant  Jutjats  i  Tribunals  en  els  
procediments que s’originin com a conseqüència d’actuacions derivades d’aquest conveni.

 
SEGON.- De conformitat  amb el que s’estableix a l’article 11 de la LRJSP, s’encomana a la Diputació de  
Lleida,  a través de l’ Organisme Autònom de Gestió i Recaptació de Tributs Locals, la realització  de les  
següents  activitats  de  caràcter  material,  tècnic  o  de  serveis,  sense  que  això  suposi  la  cessió  de  la  
titularitat  de  la  competència,  essent  de  responsabilitat  de  l’Ajuntament  dictar  les  resolucions  de  caire  
jurídic en què s’integra l’activitat concreta encomanada.
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1. La identificació dels titulars dels vehicles denunciats.

2. L’enregistrament dels butlletins de denúncia.

3. La instrucció del procediment sancionador i la notificació dels actes administratius que en ell es  
dictin.

4. Qualsevol  altra  activitat   de  naturalesa  anàloga  i  necessària  per  a  la  materialització  de  les  
activitats anteriors.

 
TERCER.- Procediments i terminis
 
Per tal  de garantir  una coordinació  eficaç entre les actuacions que hagin de dur a terme l’Ajuntament i  
l’OAGRTL s’estableix que:
 

1.    L’Ajuntament utilitzarà els seus propis els impresos dels butlletins de denúncia manuals, butlletins  
que es trobaran numerats de forma correlativa, sense salts de numeració.

 
2.    L’Ajuntament  donarà  trasllat  dels  butlletins  de  denúncia  i,  en  el  seu  cas,  dels  informes  de  

ratificació  de  les denúncies,  en el  termini  de  set  dies  naturals  des  de  la  seva  formalització  o  
emissió,   pel procediment  que s’acordi  conjuntament i en funció dels mitjans tècnics i operatius  
establerts.  L’OAGRTL podrà  negar-se  a  tramitar  els  expedients  sancionadors  en  els  quals  la  
demora  en la tramesa de la documentació  anterior  superi  en un 50 per 100 el  termini  acordat,  
quedant alliberat L’OAGRTL de qualsevol responsabilitat.

 
S’entendrà per trasllat dels butlletins de denúncia la gravació de les dades a l’aplicatiu informàtic  
i l’escaneig de la butlleta de denúncia. El trasllat físic de la butlleta de denúncia s’haurà de fer en  
el termini màxim de quinze dies naturals des de la seva formalització o emissió.
 
També es fixa en un termini màxim de set dies naturals, comptadors des de la data de la seva  
presentació, el trasllat a les dependències de l’OAGRTL dels escrits d’al·legacions i recursos que  
puguin  presentar  els  interessats  a  les  oficines  de  l’ajuntament  sancionador,  entenent  com  a  
trasllat  l’escaneig  del  corresponent  escrit  com  a  document  que  formarà  part  de  l’expedient  
sancionador. El trasllat físic dels escrits citats s’hauran de fer en un termini màxim de quinze dies  
naturals a comptar des de la data de la seva presentació.

 
3.    L’Ajuntament,  a  proposta  de  L’OAGRTL o  dels  Serveis  Municipals,  resoldrà  les  al·legacions  i  

recursos  que  facin  els  interessats  per  mitja  de  l’adopció  del  acords  procedents  emesos  per  
l’òrgan competent, ordenant l’anul·lació i baixa dels expedients, confirmant la sanció proposta o,  
en cas de que aquesta sanció hagués estat  imposada amb anterioritat,  es procedirà  a la seva  
anul·lació. 
El trasllat de les al·legacions i recursos es farà en el termini fixat al número anterior.

 
4.    L’OAGRTL  procedirà  a  la  successiva  implantació  d’aquells  mitjans  tècnics  que  permetin  

l’agilització  dels  procediments,  com l’escanejat  de  butlletins,  al·legacions,  recursos  i  avisos de  
recepció.

 
5.    L’OAGRTL presentarà a l’Ajuntament els informes i propostes per tal d’introduir  els instruments  

de tecnologia  digital  que permetin  als agents  municipals l’optimització  de la seva activitat.  Així  
mateix,  es  cercaran  les  fórmules  de  finançament  que  facin  possible  fer  front  als  costos  d’  
implantació i manteniment  d’aquests instruments pel municipi.

 
6.    L’OAGRTL proporcionarà  a  l’Ajuntament  els   mitjans  de  control  per  un seguiment  eficaç  dels  

expedients  mitjançant  l’oportú  seguiment  informàtic  en  línia  de  cada  expedient  i  mitjançant  
estadístiques mensuals indicatives de la seva evolució i situació. 

 
7.    L’Ajuntament  no  podrà  cobrar  directament  els  imports  de  les  sancions,  els  quals  s’hauran  

d’ingressar  necessàriament  als  comptes  restringits  de  L’OAGRTL.  No  obstant,  a  través  dels  
mitjans tecnològics implantats, s’estableix expressament la possibilitat de cobrament a través de  
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targeta de crèdit i/o dèbit. El cobrament per targeta de crèdit s’haurà de realitzar necessàriament  
a través de les terminals de TPV que facilitarà L’OAGRTL. 

 
QUART.- Atenció al públic.  
 
L’OAGRTL habilitarà els locals d’atenció al públic necessaris per un funcionament adequat  i correcte del  
servei.  En aquest  sentit,  es  possibilitarà  l’atenció  pública  en les  oficines  de  L’OAGRTL per  tal  que  els  
ciutadans puguin ser atesos en relació als expedients objecte d’aquest conveni. Cada oficina atendrà els  
expedients dels municipis que tinguin territorialment assignats.
 
CINQUÈ.- Compensació econòmica. Clàusula de garantia.
 
La prestació dels serveis que es derivin de la delegació i tasques encomanades, que recull aquest acord,  
comportarà la compensació de les quantitats que s’indiquen en els apartats següents:
 

1.     El percentatge establert a l’article 6è, Epígraf 4 i 7 de l’Ordenança fiscal número 4 (BOP número  
15, de 23 de gener de 2015), en els termes següents:
En voluntària: 20 % sobre el principal.
En executiva:
7,5 % sobre el principal si el recàrrec és del 5 o del 10 %.
15 % sobre el principal si el recàrrec és del 20 %.
100 % interessos a favor dels ens locals.
100 % del recàrrecs a favor dels ens locals .

 
2.     Les  despeses  variables  que  suposi  la  tramitació  de  l’expedient  en  via  voluntària,  les  quals  

hauran de quedar degudament acreditades. En concret: 
 

·         Despeses de notificació. 
·         Despeses  derivades  del  cobrament  bancari.  S’inclou  en  aquest  apartat  com  a  despesa  

variable,  la  despesa  per  cobrament  mitjançant  TPV,  si  aquesta  modalitat  de  pagament  fos 
d’interès de l’Ajuntament.  

·         Despeses de confecció de les notificacions.
 
3.     A més de les anteriors compensacions per despeses de gestió, L’OAGRTL rebrà en concepte de  

compensació  les  costes  del  procediment  repercutides  al  deutor.  És  a  dir,  les  costes  del  
procediment executiu només es podran exigir al deutor, en cap cas a l’Ajuntament.

 
 
SISÉ.- Ingrés de l’import de les sancions.

L’import  de les sancions recaptades,  a la qual  s’aplicarà  una minoració  pels costos fixes i els variables  
dels  expedients  tramitats,  s’ingressaran  per  L’OAGRTL a  l’Ajuntament  en  les  entregues  trimestrals.  
Ajuntament autoritza expressament a L’OAGRTL a practicar l’esmentada minoració. 
 
SETÈ.- Si  l’Ajuntament  subministra  a  la  Diputació  de  Lleida  la  informació  de  les  denuncies  en  format  
digital,  sigui  perquè  disposa  de  mitjans  de  captació  electrònica  de  la  informació  sigui  perquè  ha cedit  
aquesta captació a tercers, s’haurà d’adaptar al format que prèviament li haurà facilitat la Diputació.
 
Si  l’Ajuntament  vol  que  la  Diputació  de  Lleida  adquireixi  els  dispositius  de  captació  electrònica  de  la  
informació  amb  tots  els  seus  accessoris,  perquè  desprès  li  siguin  cedits  per  aquesta,  l’Ajuntament  
autoritza  a la  Diputació  perquè  liquidi  l’import  d’aquests  dispositius dintre  dels  dos  mesos  següents  al  
lliurament dels mateixos a l’Ajuntament. La liquidació es practicarà mitjançant la deducció de l’esmentat  
import  de  la  liquidació  mensual  de  multes  que  la  Diputació  practica  a l’Ajuntament.  Quan en les dues  
primeres  liquidacions  de  multes  següents  al  lliurament  dels  dispositius,  no  s’hagi  pogut  compensar  
l’import d’aquests, l’Ajuntament autoritza a la Diputació a compensar-lo de les liquidacions futures, siguin  
de  multes o de  qualsevol  altre  ingrés municipal  del  qual  l’Ajuntament  hagi  delegat  la  recaptació  en la  
Diputació de Lleida.
 
VUITÈ.- L’Ajuntament podrà efectuar suggeriments de caràcter general  i demanar, en qualsevol  moment,  
informació sobre la gestió del procediments aquí regulats.
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NOVÈ.-  La  Diputació  de  Lleida  durà  a  terme  les  funcions  delegades  d’acord  amb  el  què  disposa  
l’ordenament local i la normativa interna dictada per l’entitat de conformitat amb el que determina l’article  
7.3  del  TRLHL i  de  les  pròpies  facultats  d’organització  per  a  la  gestió  dels  serveis  atribuïts  i,  molt  
especialment,  l’Ordenança  general  de  gestió,  liquidació,  inspecció,  comprovació  i  recaptació  dels  
ingressos gestionats per L’OAGRTL.  
 
DESÈ.- Entrada en vigor, efectes i durada de la delegació.
La delegació entrarà en vigor l’endemà de la seva publicació en el Butlletí Oficial de la Província per un  
període  de  cinc anys prorrogable  per reconducció  tàcita  anual,  excepte  si qualsevol  de  les dues  parts  
acorda deixar sense efecte l’esmentada delegació, cosa que s’haurà de notificar en un termini no inferior  
a sis mesos.
 
ONZÈ.-  Aquest  acord  substituirà  qualsevol  altre  acord  anterior  en matèria  de  recaptació  executiva  de  
Multes de Trànsit.

DOTZÈ.- Acceptada la delegació per part de la Diputació de Lleida, publicar el present acord al Butlletí 
Oficial de la Província de Lleida i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, per a general 
coneixement, d’acord amb el previst a l’article 7.2 del TRLRHL.

TRETZÈ.- Aprovar i incorporar al present acord, com annex I, la proforma del conveni de delegació, a 
signar entre l’Ajuntament i la Diputació de Lleida.

CATORZÈ.- Facultar a l’Il.lm. Sr. Alcalde de l’Ajuntament d’Alcarràs per a formalitzar el corresponent 
conveni de delegació.

ANNEX I
 
CONVENI  REGULADOR DE LA DELEGACIÓ DE FACULTATS DE GESTIÓ,  ENCÀRREC DE GESTIÓ I 
RECAPTACIÓ DE LES SANCIONS DE TRÀNSIT, CIRCULACIÓ DE VEHICLES DE MOTOR I SEGURETAT 
VIÀRIA DE L’AJUNTAMENT D’ALCARRÀS A FAVOR DE LA DIPUTACIÓ DE LLEIDA
 
 
Lleida, ........ de ....................... de 2017
A la data indicada al marge.
 
Es reuneixen, d’una part:
 
L’Il.lm. Sr. JOAN REÑE I HUGUET, president de la Diputació de Lleida i assistit pel secretari general de la  
Corporació, Sr. RAMON BERNAUS I ABELLANA
 
i de l’altra:
 
L’Il.lm. Sr. MIQUEL SERRA I GODIA, alcalde de l’Ajuntament d’Alcarràs, en nom i representació d’aquesta  
Corporació i assistit pel secretari de l’Ajuntament, Sr. PERE BIEDMA AGÜERA. 
 

MANIFESTEN
 
 
I.- Que la Diputació de Lleida, a través de l’Organisme Autònom, de Gestió i Recaptació de Tributs Locals,  
pot realitzar les funcions de gestió,  dels ingressos de dret públic municipals de tots aquells Ajuntaments  
que hi estiguin interessats.
 
II.- Que l’Ajuntament d’ALCARRÀS. està interessat en què la Diputació  de Lleida porti  a terme la gestió  
integral  dels expedients sancionadors en matèria  de trànsit i, amb aquest fi i a l’empara del que preveu  
l’article  7 del  text  refós de la Llei  reguladora  de les hisendes  locals,  aprovat  pel  Reial  decret  legislatiu  
2/2004, de  5 de  març (en endavant  TRLRHL),  i  l’article  9 de  la Llei  40/2015, d’ 1 d’ octubre del  Règim 
Jurídic  del  Sector  Públic  (en  endavant  LRJSP),  el  Ple  de  la  Corporació  municipal  en  sessió  del  dia  
27/07/2017 adoptà l’acord de delegació de la facultat de gestió en la Diputació de Lleida.
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III.-  Que  la  Diputació  de  Lleida,  per  acord  de  data  ................  acceptà  la  petició  de  l’Ajuntament  
d’ALCARRÀS.
 
IV.- Que ambdues institucions procedeixen a la formalització del present conveni de delegació, a l’empara  
del que es preveu en els articles 7 i 8 del TRLHL.
 
A aquest efecte ambdues parts estableixen els següents:
 

PACTES
 
 
PRIMER.- La delegació  compren totes les competències municipals relatives a la gestió  i recaptació  de  
les sancions de la Llei sobre trànsit, circulació de vehicles de motor i seguretat viària, el text articulat de  
la qual va aprovar-se pel Reial decret legislatiu 339/1990, de 2 de març, d’acord amb el que determinen  
els articles 7.1 del TRLHL i l’article 9  de la LRJSP, que a continuació es relacionen:
 
 

1. Expedir  els documents  de notificació  de les denúncies  formulades  o tramitades  exclusivament  
pels agents municipals, incloent les formulades per vigilants de les zones d’estacionament amb  
limitació horària, a partir de les dades facilitades per l’Ajuntament i la consulta dels Registres de  
la Direcció General de Trànsit i la Prefectura Provincial de Trànsit.

2. Notificar les denúncies esmentades en el punt anterior.

3. Dictar la provisió de constrenyiment derivada de la manca de pagament en període voluntari de  
l’import de les multes de trànsit.

4. La recaptació de l’import de les sancions  en període voluntari i executiu.

5. La liquidació dels interessos de demora.

6. La concessió i denegació d’ajornaments i fraccionaments de pagament.

7. La resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts

8. La  resolució  dels  recursos  que  es  puguin  interposar  contra  els  actes  del  procediment  de  
recaptació

9. Qualsevol  altre  acte  necessari  per  tal  d’assegurar  l’efectiva  realització  de  les  actuacions  
esmentades.

10. La  defensa  jurídica  i,  en  el  seu  cas,  la  representació  davant  Jutjats  i  Tribunals  en  els  
procediments que s’originin com a conseqüència d’actuacions derivades d’aquest conveni.

 
SEGON.- De conformitat  amb el que s’estableix a l’article 11 de la LRJSP, s’encomana a la Diputació de  
Lleida,  a través de l’ Organisme Autònom de Gestió i Recaptació de Tributs Locals, la realització  de les  
següents  activitats  de  caràcter  material,  tècnic  o  de  serveis,  sense  que  això  suposi  la  cessió  de  la  
titularitat  de  la  competència,  essent  de  responsabilitat  de  l’Ajuntament  dictar  les  resolucions  de  caire  
jurídic en què s’integra l’activitat concreta encomanada.
 

1. La identificació dels titulars dels vehicles denunciats.

2. L’enregistrament dels butlletins de denúncia.

3. La instrucció del procediment sancionador i la notificació dels actes administratius que en ell es  
dictin.

4. Qualsevol  altra  activitat   de  naturalesa  anàloga  i  necessària  per  a  la  materialització  de  les  
activitats anteriors.
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TERCER.- Procediments i terminis
 
Per tal  de garantir  una coordinació  eficaç entre les actuacions que hagin de dur a terme l’Ajuntament i  
l’OAGRTL s’estableix que:
 

1. L’Ajuntament utilitzarà els seus propis els impresos dels butlletins de denúncia manuals, butlletins  
que es trobaran numerats de forma correlativa, sense salts de numeració.

2. L’Ajuntament  donarà  trasllat  dels  butlletins  de  denúncia  i,  en  el  seu  cas,  dels  informes  de  
ratificació  de  les denúncies,  en el  termini  de  set  dies  naturals  des  de  la  seva  formalització  o  
emissió,   pel procediment  que s’acordi  conjuntament i en funció dels mitjans tècnics i operatius  
establerts.  L’OAGRTL podrà  negar-se  a  tramitar  els  expedients  sancionadors  en  els  quals  la  
demora  en la tramesa de la documentació  anterior  superi  en un 50 per 100 el  termini  acordat,  
quedant alliberat L’OAGRTL de qualsevol responsabilitat.

3. S’entendrà per trasllat dels butlletins de denúncia la gravació de les dades a l’aplicatiu informàtic  
i l’escaneig de la butlleta de denúncia. El trasllat físic de la butlleta de denúncia s’haurà de fer en 
el termini màxim de quinze dies naturals des de la seva formalització o emissió.

4. També es fixa en un termini màxim de set dies naturals, comptadors des de la data de la seva  
presentació, el trasllat a les dependències de l’OAGRTL dels escrits d’al·legacions i recursos que  
puguin  presentar  els  interessats  a  les  oficines  de  l’ajuntament  sancionador,  entenent  com  a  
trasllat  l’escaneig  del  corresponent  escrit  com  a  document  que  formarà  part  de  l’expedient  
sancionador. El trasllat físic dels escrits citats s’hauran de fer en un termini màxim de quinze dies  
naturals a comptar des de la data de la seva presentació.

5. L’Ajuntament,  a  proposta  de  L’OAGRTL o  dels  Serveis  Municipals,  resoldrà  les  al·legacions  i  
recursos  que  facin  els  interessats  per  mitja  de  l’adopció  del  acords  procedents  emesos  per  
l’òrgan competent, ordenant l’anul·lació i baixa dels expedients, confirmant la sanció proposta o,  
en cas de que aquesta sanció hagués estat  imposada amb anterioritat,  es procedirà  a la seva  
anul·lació.

6. El trasllat de les al·legacions i recursos es farà en el termini fixat al número anterior.

7. L’OAGRTL  procedirà  a  la  successiva  implantació  d’aquells  mitjans  tècnics  que  permetin  
l’agilització  dels  procediments,  com l’escanejat  de  butlletins,  al·legacions,  recursos  i  avisos de  
recepció.

8. L’OAGRTL presentarà a l’Ajuntament els informes i propostes per tal d’introduir  els instruments  
de tecnologia  digital  que permetin  als agents  municipals l’optimització  de la seva activitat.  Així  
mateix,  es  cercaran  les  fórmules  de  finançament  que  facin  possible  fer  front  als  costos  d’  
implantació i manteniment  d’aquests instruments pel municipi.

9. L’OAGRTL proporcionarà  a  l’Ajuntament  els   mitjans  de  control  per  un seguiment  eficaç  dels  
expedients  mitjançant  l’oportú  seguiment  informàtic  en  línia  de  cada  expedient  i  mitjançant  
estadístiques mensuals indicatives de la seva evolució i situació. 

10. L’Ajuntament  no  podrà  cobrar  directament  els  imports  de  les  sancions,  els  quals  s’hauran 
d’ingressar  necessàriament  als  comptes  restringits  de  L’OAGRTL.  No  obstant,  a  través  dels  
mitjans tecnològics implantats, s’estableix expressament la possibilitat de cobrament a través de  
targeta de crèdit i/o dèbit. El cobrament per targeta de crèdit s’haurà de realitzar necessàriament  
a través de les terminals de TPV que facilitarà L’OAGRTL. 
 

QUART.- Atenció al públic.  
 
L’OAGRTL habilitarà els locals d’atenció al públic necessaris per un funcionament adequat  i correcte del  
servei.  En aquest  sentit,  es  possibilitarà  l’atenció  pública  en les  oficines  de  L’OAGRTL per  tal  que  els  
ciutadans puguin ser atesos en relació als expedients objecte d’aquest conveni. Cada oficina atendrà els  
expedients dels municipis que tinguin territorialment assignats.
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CINQUÈ.- Compensació econòmica. Clàusula de garantia.
 
La prestació dels serveis que es derivin de la delegació i tasques encomanades, que recull aquest acord,  
comportarà la compensació de les quantitats que s’indiquen en els apartats següents:
 

1.     El percentatge establert a l’article 6è, Epígraf 4 i 7 de l’Ordenança fiscal número 4 (BOP número  
15, de 23 de gener de 2015), en els termes següents:
En voluntària: 20 % sobre el principal.
En executiva:
7,5 % sobre el principal si el recàrrec és del 5 o del 10 %.
15 % sobre el principal si el recàrrec és del 20 %.
100 % interessos a favor dels ens locals.
100 % del recàrrecs a favor dels ens locals .

 
 

2.     Les  despeses  variables  que  suposi  la  tramitació  de  l’expedient  en  via  voluntària,  les  quals  
hauran de quedar degudament acreditades. En concret: 

 
·         Despeses de notificació. 
·         Despeses  derivades  del  cobrament  bancari.  S’inclou  en  aquest  apartat  com  a  despesa  

variable,  la  despesa  per  cobrament  mitjançant  TPV,  si  aquesta  modalitat  de  pagament  fos 
d’interès de l’Ajuntament.  

·         Despeses de confecció de les notificacions.
 
3.     A més de les anteriors compensacions per despeses de gestió, L’OAGRTL rebrà en concepte de  

compensació  les  costes  del  procediment  repercutides  al  deutor.  És  a  dir,  les  costes  del  
procediment executiu només es podran exigir al deutor, en cap cas a l’Ajuntament.

 
 
SISÉ.- Ingrés de l’import de les sancions.
 
L’import  de les sancions recaptades,  a la qual  s’aplicarà  una minoració  pels costos fixes i els variables  
dels  expedients  tramitats,  s’ingressaran  per  L’OAGRTL a  l’Ajuntament  en  les  entregues  trimestrals.  
Ajuntament autoritza expressament a L’OAGRTL a practicar l’esmentada minoració. 
 
SETÈ.- Si  l’Ajuntament  subministra  a  la  Diputació  de  Lleida  la  informació  de  les  denuncies  en  format  
digital,  sigui  perquè  disposa  de  mitjans  de  captació  electrònica  de  la  informació  sigui  perquè  ha cedit  
aquesta captació a tercers, s’haurà d’adaptar al format que prèviament li haurà facilitat la Diputació.
 
Si  l’Ajuntament  vol  que  la  Diputació  de  Lleida  adquireixi  els  dispositius  de  captació  electrònica  de  la  
informació  amb  tots  els  seus  accessoris,  perquè  desprès  li  siguin  cedits  per  aquesta,  l’Ajuntament  
autoritza  a la  Diputació  perquè  liquidi  l’import  d’aquests  dispositius dintre  dels  dos  mesos  següents  al  
lliurament dels mateixos a l’Ajuntament. La liquidació es practicarà mitjançant la deducció de l’esmentat  
import  de  la  liquidació  mensual  de  multes  que  la  Diputació  practica  a l’Ajuntament.  Quan en les dues  
primeres  liquidacions  de  multes  següents  al  lliurament  dels  dispositius,  no  s’hagi  pogut  compensar  
l’import d’aquests, l’Ajuntament autoritza a la Diputació a compensar-lo de les liquidacions futures, siguin  
de  multes o de  qualsevol  altre  ingrés municipal  del  qual  l’Ajuntament  hagi  delegat  la  recaptació  en la  
Diputació de Lleida.
 
 
VUITÈ.- L’Ajuntament podrà efectuar suggeriments de caràcter general  i demanar, en qualsevol  moment,  
informació sobre la gestió del procediments aquí regulats.
 
NOVÈ.-  La  Diputació  de  Lleida  durà  a  terme  les  funcions  delegades  d’acord  amb  el  què  disposa  
l’ordenament local i la normativa interna dictada per l’entitat de conformitat amb el que determina l’article  
7.3  del  TRLHL i  de  les  pròpies  facultats  d’organització  per  a  la  gestió  dels  serveis  atribuïts  i,  molt  
especialment,  l’Ordenança  general  de  gestió,  liquidació,  inspecció,  comprovació  i  recaptació  dels  
ingressos gestionats per L’OAGRTL.  
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DESÈ.- Entrada en vigor, efectes i durada de la delegació.
La delegació entrarà en vigor l’endemà de la seva publicació en el Butlletí Oficial de la Província per un  
període  de  cinc anys prorrogable  per reconducció  tàcita  anual,  excepte  si qualsevol  de  les dues  parts  
acorda deixar sense efecte l’esmentada delegació, cosa que s’haurà de notificar en un termini no inferior  
a sis mesos.
 
ONZÈ.-  Aquest  acord  substituirà  qualsevol  altre  acord  anterior  en matèria  de  recaptació  executiva  de  
Multes de Trànsit.
 
 
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per unanimitat. 

5.-  Expedient  núm.:  2892/2017.  PROPOSTA ACORD   PER  A LA DELEGACIÓ  A LA DIPUTACIÓ  DE 
LLEIDA  DE  LES  FACULTATS  QUE  AQUEST  AJUNTAMENT  TÉ  ATRIBUÏDES  EN  MATÈRIA  DE 
RECAPTACIÓ DE DETERMINATS INGRESSOS DE DRET PÚBLIC.  
 
 
Atès el dictamen de la comissió informativa de Governació celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a 
l’esborrany de l’acta, següent.
 
L’Alcalde-President, en virtut dels següents,
 
ANTECENDENTS:
 
Ateses les recomanacions de la Sindicatura de Comptes de Catalunya en relació amb l’informe realitzat sobre 
la gestió recaptatòria als municipis d’entre cinc mil  i vint mil habitants.
 
Que l’Ajuntament d’Alcarràs està interessat en què la Diputació de Lleida porti a terme la gestió integral de La 
recaptació executiva dels tributs municipals.
 
Atès l’informe de secretaria i la intervenció, així com el dictamen de la Comissió informativa d’Hisenda.
 
Atès el que preveu l’article  7 del  text refós de la Llei  reguladora  de les hisendes locals,  aprovat pel Reial  
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març (en endavant TRLRHL), i l’article 9 de la Llei de 40/2015, d’ 1 d’octubre,  
de règim jurídic del  sector públic, l’art. 86 de la Llei  39/2015, d’ 1 d’octubre,  del  procediment  administratiu  
comú de les administracions publiques, l’art. 7, 22, i l’art. 47.2 c) de la Llei de Bases de Règim Local, aquest  
últim  requereix  acord  del  Ple  amb  una  majoria  qualificada  de  majoria  absoluta  del  nombre  legal  dels  
membres del Ple. 
 
Per l’Alcaldia es proposa l’adopció del següent
 

ACORD:

ACORD   PER  A LA DELEGACIÓ  A LA DIPUTACIÓ  DE  LLEIDA DE  LES  FACULTATS  QUE  AQUEST 
AJUNTAMENT TÉ ATRIBUÏDES EN MATÈRIA DE RECAPTACIÓ DE DETERMINATS INGRESSOS DE DRET 
PÚBLIC.

El  vigent Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei Reguladora  
de les Hisendes Locals,  atribueix als municipis les facultats  de recaptació  voluntària  i executiva dels  seus 
Tributs i altres Ingressos de Dret Públic.

La complexitat  que la realització d' aquestes tasques suposa i així mateix la seva importància dins el més 
ampli  àmbit  de  la  Hisenda  Local,  aconsella  la  utilització  de  fórmules  que  permetin  un eficaç  o  adequat  
exercici de les facultats esmentades, dins els sistemes que per a aquesta finalitat preveu la normativa local  
aplicable.
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Considerant convenient la delegació d' aquestes funcions a la Diputació de Lleida, a través de l' Organisme  
Autònom  de  Gestió  i  Recaptació  de  Tributs  Locals,  o  forma  de  gestió  de  servei  que  s’acordi,  i  essent 
conforme a Dret dita delegació, en virtut de l' establert en l' article 7 Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de  
març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, en l’article 106.3 de la Llei  
7/85 de Bases del Règim Local i en l' article 9.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova  
el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, s' ACORDA:

PRIMER : Delegar  a la Diputació  de Lleida,  a través de l'  Organisme Autònom de Gestió i Recaptació  de 
Tributs Locals, o forma de gestió de servei que s’acordi, les facultats que aquest Ajuntament, a l' empara de l'  
establert en l' article 106.3 de la Llei 7/85 de Bases de Règim Local i l' art. 7 Reial Decret Legislatiu 2/2004, té  
atribuïdes en matèria de recaptació dels ingressos de Dret Públic que  s' especifiquen a continuació, amb l'  
abast, el contingut, les condicions i la vigència que s' estableixen en el present acord:

RECAPTACIÓ EXECUTIVA QUE NO TINGUIN ATRIBUIDA UNA PRÈVIA DELEGACIÓ, A SABER: 

A) TAXES DE LES ORDENANÇES FISCALS VIGENTS:

O.N
. TÍTOL
4 Taxa per expedició de documents administratius
5 Taxa per la utilització de l'escut del municipi
6 Taxa per llicències urbanístiques
7 Taxa per llicència d'obertura d'establiment
8 Taxa recollida escombreries
9 Taxa clavegueram
10 Taxa prestació de serveis funeraris i cemintiri municipal
11 Taxa serveis conservació i millora de camins públics
12 Taxa retirada i dipòsit de vehícles abandonats 
13 Taxa per aprofitaments especials empreses subministradores
14 Taxa submnistrament aigua potable
15 Taxa per ocupació de terrenys de domini públic
16 Taxa servei escorxador municipal
17 Taxa servei veu pública
18 Taxa servei piscina municipal
19 Ordenança Fiscal General reguladora de preus públics
21 Ordenança Impost sobre construccions, instal.la. I obres
23 Ordenança Taxa  per prestació servei allotjament temporers
25 Ordenança Taxa  per utilització deixalleria municipal

Altres taxes que es puguin aprovar per l’Ajuntament. 

B) PREUS PÚBLICS DERIVATS DE LES ORDENANÇES FISCALS VIGENTS:

O.N
. TÍTOL

19 Ordenança Fiscal General reguladora de preus públics

PREUS PÚBLICS AFECTATS.

ANNEX 1.- Preu públic d’abastament d’aigua de llera als masos i zona industrial.
ANNEX 2.- Preu públic pel servei de bàscula municipal.
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ANNEX 3.- Preu públic expedició de documents dels Organismes Autònoms Locals respecte a 
cursos de formació.
ANNEX 4.- Preu públic per extracció de terres.
ANNEX 4. Preu públic per circulació de vehícles passats que  sobrepassin el pes màxim establert  
per l’ordenança de protecció de camins
ANNEX 5. Preu públic pel servei Llar d’Infants.
ANNEX 6. Preu Públic Escola de Música.
ANNEX 7. Preu públic Escola de dibuix i pintura
ANNEX 8. Preu públic Balls lo Casino
ANNEX  9.  Preu  públic  per  utilització  de  sales  municipals  Sala  d’actes  del  Centre  Cultural  
Municipal
ANNEX 10. Preu públic per utilització de sales municipals Sala d’actes del Centre major
ANNEX 11. Preu públic per utilització del servei de piscines públiques

- Preus públics activitats esportives
- Preus públics activitats culturals/festes.
- Preus públics activitats patrimoni històric.

Altres preus públics que es puguin aprovar per l’Ajuntament. 

C) INGRESSOS DE LIQUIDACIONS DIRECTES DERIVADES DE:

-SANCIONS  DERIVADES  DE  LA  NORMATIVA  URBANÍSTICA,  DE  L'ORDENANCES  DE  CIVISME  I 
CONVIVÈNCIA, AIXÍ COM DE LES DETERMINADES PER LES NORMATIVES SECTORIALS ESPECÍFIQUES.
- EXECUCIONS SUBSIDIÀRIES 
- MULTES COERCITIVES
- SANCIONS 
- EDICTES A CÀRREC DE PARTICULARS

SEGON : CONTINGUT I ABAST DE LA DELEGACIÓ

1) Les facultats  de recaptació,  en període   executiu,  tant  de deutes  per rebut o per liquidació  d'ingrés  
directe  i,  si  de  cas,  autoliquidacions,  corresponents  als  Tributs  i/o  Preus  Públics  que  s'esmenten  en  
l’apartat primer del present acord, que comprèn quantes actuacions conté la gestió recaptatòria d'acord a  
la legislació aplicable i, si de cas, les següents:

a)  Practicar  les notificacions   col.lectives  en deutes  per  rebut  o  cobrament  col.lectiu  i  les  notificacions  
individuals en liquidacions per ingrés directe.

b) Liquidar interessos de demora en tots els deutes que siguin exigibles.

c) Concedir o denegar ajornaments i fraccionaments de pagament en voluntària i executiva.

d) Rebre i custodiar les garantíes dels deutes o dispensar-les.

e) Ordenar la constitució d’hipoteques especials.

f) Dictar acords de derivació de responsabilitat en el procediment de recaptació.

g)  Declarar  l’embargament  de  béns  i  el  seu  aixecament,  si  s’escau,  així  com  totes  les  actuacions  
conduents a aquest fet.

h) La declaració de deutor fallit, de crèdits incobrables, de prescripció de deutes, de valor defectuós i de  
qualsevol altre motiu de data de valors.

i) Efectuar peritatges i valoracions de béns embargats.
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j) Autoritzar i presidir les subhastes.

k) Acordar la suspensió del procediment.

l) Entaular terceries de domini i de millor dret.

m) Proposar  l'adjudicació  de finques a l'Ajuntament,  lliurant les certificacions necessàries per a la seva  
inscripció en els Registres Públics.

n) La resolució de recursos contra les actuacions del procediment de recaptació dictades per un òrgan de  
la Diputació de Lleida.

TERCER.-OBLIGACIONS DEL MUNICIPI

Atès  que  l’ens  local  solament  delega  la  recaptació  en  període  executiu,  resta  obligat  a  guardar  la  
tramitació legalment establerta de gestió tributària i de recaptació en voluntària, entre les quals es poden  
detallar les següents:

a) Aprovació de les liquidacions tributàries, tant si són de cobrament periòdic o d’ingrés directe.
b) Aprovació del calendari de cobrança.
c) Notificació  col.lectiva del  padró en cas de cobrament periòdic o notificació  individual  en cas de  

liquidacions d’ingrés directe.
d) Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts.
e) Lliurar la relació certificada de deutors de cada període de cobrança.
f) Dictar la providència de constrenyiment.
g) Confeccionar el plec de càrrecs.

QUART: CONDICIONS DE LA DELEGACIÓ
1) L'Ajuntament delegant s'obliga a utilitzar com a únic òrgan de recaptació en voluntària i en executiva, a  
partir  d'aquesta  data,  la  Diputació  de  Lleida  pels  conceptes  a  recaptar  objecte  d'aquest  acord  de  
delegació.

2) Per a l'exercici de les facultats delegades, la Diputació de Lleida s’atendrà  a l'Ordenament Local i a la  
legislació  aplicable  conforme  a l'establert  en la  Llei  reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  així  com a la  
normativa que en matèria de gestió i recaptació tributàries pugui dictar la Diputació  Provincial en ús de la  
seva potestat  reglamentària  prevista en l'article 106.2 de la Llei de Bases de Règim Local.

3) Per l’exercici  de les funcions encomanades en el  present  acord,  la Diputació  de Lleida   percebrà  la  
vigent  taxa  pel  servei  de  recaptació  en  via  executiva,  prevista  a  l’ article  6è  Epígraf  4  de  la  vigent  
Ordenança Fiscal nº 4 de la Diputació de Lleida (BOP núm. 15, de 23 de gener de 2015) en els termes  
següents:

 7’5 % de la quota sobre el principal, si el recàrrec és del 5 o del 10%.
 15 %  de la quota sobre el principal, si el recàrrec de constrenyiment és del 20 %.

 100 % dels interessos a favor de l’ ajuntament.
 100 % del recàrrec de qualsevol tipus (5, 10 o 20%) a favor de l’ ajuntament.

Tarifa 4ª Taxa per la gestió dels expedients dels quals s’ ha delegat únicament la  via executiva de  
constrenyiment.-

Grups Tipus %
1.Ajuntaments que solament  deleguen la recaptació  en via executiva de taxes,  
impostos,  preus públic i  ingressos de  dret  públic,  i  que  no tenen delegada  en  
voluntària cap de les taxes de l’ article 20 del TRLRHL.

3’5

2.Ajuntaments que, en via voluntària tenen delegades taxes que no son les dels  2’5
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apartats  r),s)  i  t)  de  l’ article  20.4 del  TRLRHL (clavegueram,  escombraries  i 
aigua), i que deleguen en executiva la recaptació de qualsevol taxes, impostos,  
preus públic i ingressos de dret públic.

3. Ajuntaments que,  en via  voluntària  tenen delegades  qualsevol  de  les taxes  
dels apartats r),s) i t) de l’ article 20.4 del TRLRHL (clavegueram, escombraries i  
aigua), i que deleguen en executiva la recaptació de qualsevol taxes, impostos,  
preus públic i ingressos de dret públic.

2

Les quantitats a què donin lloc aquestes compensacions econòmiques seran retingudes per la Diputació  
de Lleida de les liquidacions corresponents que es realitzin a l'Ajuntament.

4) La devolució per ingressos indeguts la realitzarà el propi Ajuntament.

5)En el  mes  de  febrer  es  liquidarà  la  recaptació  executiva  obtinguda  en  l'exercici  anterior,  deduint  la  
compensació econòmica de l’apartat 3).
En els  mesos  d’abril,  juliol  i  octubre  es  realitzarà  una  entrega  a  compte  corresponent  al  85%  de  la  
recaptació en procediment executiu del trimestre anterior.

6) La Diputació de Lleida durant el mes de març de cada exercici facilitarà a l’Ajuntament el compte de  
recaptació, integrat per la següent documentació:
- Resum de la gestió de cobrament en voluntària i en executiva per rebuts i liquidacions d’ingrés directe.
- Resum per exercicis i conceptes dels motius de càrrec, ingrés, dates i pendent de cobrament.
-  Prèvia  petició  de  l’Ajuntament,  relació  individualitzada  de  qualsevol  motiu  de  càrrec,  de  data  o  de  
pendent.
Així mateix, trimestralment, es facilitarà a l’entitat  la llista individualitzada de totes les dates que s’hagin  
produït en el darrer trimestre, especificada, per motiu de data, per tal que l’entitat en tingui coneixement i  
pugui sol.licitar els aclariments o objeccions que cregui oportuns.

7) D'acord  amb el  punt  2 de  l'article  173 del  Reial  Decret  Legislatiu  2/2004, de  5  de  març,  pel  qual  
s’aprova el Text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, la Diputació de Lleida resta rellevada  
de la prestació  de fiances per a respondre  a la gestió  recaptatòria  sens perjudici  de les garanties que  
l'esmentat  Ens Provincial pugui exigir als recaptadors o a altres agents que intervinguin en la gestió del  
servei.

8) Per cada concepte  que tingui  la consideració  d'ingrés  de Dret Públic i que sigui  objecte  del  present  
acord de Delegació, l'Ajuntament haurà de remetre a la Diputació de Lleida la següent documentació:

a)Providència de constrenyiment.
b) Plec de càrrecs amb expressió del període, conceptes i quantitats parcials i totals.
c)  Cinta  magnètica  o  disquet,  comprensiu  de  la  cobrança  a  realitzar,  d'acord  amb  el  disseny  del  
Departament d'Informàtica de la  Diputaciò de Lleida.
d)  Certificat  de  l'aprovació  del  padró  fiscal  i  del  resultat  de  l'exposició  al  públic  del  padró,  així  com  
fotocòpia de l’anunci en el Butlletí Oficial de la Província.
e) Certificat  dels tràmits  de la imposició  i ordenació  dels  tributs d'acord  a la legislació  vigent,  així com  
fotocòpia de la publicació de l’Ordenança en el Butlletí Oficial de la Província.
f) Fotocòpia del BOP on surti publicat el calendari de cobrança, en cas de rebut de cobrament periòdic, o  
fotocòpia de la notificació de la liquidació, en cas de liquidacions d’ingrés directe.
g) Fotocòpia íntegra de l’expedient en deutes derivats de contribucions especials, execucions subsidiàries  
i altres supòsits.

CINQUÈ : ENTRADA EN VIGOR I TERMINI DE VIGÈNCIA

Una vegada  acceptada  per  la  Diputació  de  Lleida,  la  present  delegació  entrarà  en vigor  a  partir  del  dia  
següent  a  la  publicació  de  l’acord  d’acceptació  de  la  delegació  al  Butlletí  Oficial  corresponent,  restant  
tàcitament  prorrogada,  per períodes de cinc anys, en cas que cap de les parts manifesti  expressament  la 
seva  voluntat  en contra,  comunicant-ho a l'  altre  amb una antelació  no inferior  als  sis mesos  de  la  seva  
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finalització o a la de qualsevol dels períodes de pròrroga.

CINQUÈ: El present acord s'haurà de notificar a la Diputació de Lleida als efectes que per la seva part es  
procedeixi a l'acceptació de la delegació aquí conferida.

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per unanimitat. 

6.-  Expedient  3405/2017.  REVOCACIÓ  DELEGACIÓ  DE  LA  RECAPTACIÓ  EN  VOLUNTÀRIA  I  
EXECUTIVA  DE  LA  TAXA  PER  GUAL  PERMANENT  I  DE  LA  TAXA  DE  RECOLLIDA  
D’ESCOMBRARIES.

Atès el dictamen de la comissió informativa de Governació celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a 
l’esborrany de l’acta, següent.
 

Per l’Alcaldia es proposa l’adopció del següent

ANTECENDENTS:
 
Ateses les recomanacions de la Sindicatura de Comptes de Catalunya en relació amb l’informe realitzat sobre 
la gestió recaptatòria als municipis d’entre cinc mil  i vint mil habitants.
 
Que l’Ajuntament d’Alcarràs està interessat en la recaptació en període voluntari de les Taxes d’Escombraries 
i de Guar Permanent  quina  delegació  es va realitzar  a la  Diputació  de  Lleida  per acord  del  Ple del  dia 
4/12/2008 per tal de procedir a renovar la delegació exclusivament en la recaptació en via executiva.

Atès que les delegacions es realitzaven fins a l’exercici de 2010, prorrogables de forma tàcita per períodes de  
5 anys més, que finalitzarien l’any 2015, actualment vigent fins a l’any 2020.

Atès que, no obstant a la delegació, mai s’ha utilitzat, la cobrança s’ha fet directament per l’Ajuntament durant  
tot el temps de la delegació. Es considera que cal continuar amb el mateix procediment i per la qual cosa cal 
ressituar formalment els fets i adoptar un acord de revocació de la delegació. 
 
Atès l’informe de secretaria i la intervenció, així com el dictamen de la Comissió informativa d’Hisenda.
 
Atès el que preveu l’article  7 del  text refós de la Llei  reguladora  de les hisendes locals,  aprovat pel Reial  
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març (en endavant TRLRHL), i l’article 9 de la Llei de 40/2015, d’ 1 d’octubre,  
de règim jurídic del  sector públic, l’art. 86 de la Llei  39/2015, d’ 1 d’octubre,  del  procediment  administratiu  
comú de les administracions publiques, l’art. 7, 22, i l’art. 47.2 c) de la Llei de Bases de Règim Local, aquest  
últim  requereix  acord  del  Ple  amb  una  majoria  qualificada  de  majoria  absoluta  del  nombre  legal  dels  
membres del Ple. 
 

Es proposa per l’Alcaldia:

Primer.- Revocar l’acord de delegació a la Diputació de Lleida  de la recaptació en període voluntari de les 
Taxes d’Escombraries i de Guar Permanent quina delegació es va realitzar a la  Diputació de Lleida per acord  
del Ple del dia 4/12/2008, per tal de procedir  a renovar la delegació exclusivament en la recaptació en via  
executiva.

Segon.- Notificar la present resolució a la Diputació de Lleida als efectes de que, durant un termini de 10 dies 
puguin formular al.legacions o observacions, fent constar que si transcorregut aquest termini no es formulen,  
l’acord es considerarà definitivament aprovar. 

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per unanimitat.
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7.-  Expedient  2790/2017.  APROVACIÓ DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE TRÀNSIT  DE LA VILA 
D’ALCARRÀS.   

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.
 
L’Alcalde-President, en virtut dels següents,
 
ANTECENDENTS:

Atesa la delegació de competències a la Diputació per la gestió de les sancions de trànsit, i la proposta de 
l’ORDENANÇA REGULADORA DE TRÀNSIT marc que s’aplica a tots els municipis integrats en la delegació.

Considerant que per provisió  de l’Alcaldia  de data 7 / de juny / 2017 se sol·licità informe de Secretaria  en 
relació  amb el  procediment  i  la  legislació  aplicable  per a aprovar  l’Ordenança  municipal  reguladora  de/d'  
ORDENANÇA REGULADORA DE TRÀNSIT.

Considerant l’esmentat informe i vist l’avantprojecte elaborat per la Comissió d’estudi d’ordenança municipal  
reguladora  de  ORDENANÇA REGULADORA DE TRÀNSIT,  sol·licitat  per  provisió  de  l’Alcaldia  i  rebut  en 
aquest Ajuntament.

En virtut dels articles 22.2.d) i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local, 178  
del text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya aprovat pel Decret legislatiu 2/2003, de 28 
d'abril, i 63 del Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de  
juny.

Es proposa al Ple l’adopció del següent    

ACORD
   
PRIMER. Aprovar  inicialment  l’Ordenança  municipal  reguladora  de/d'  ORDENANÇA REGULADORA DE 
TRÀNSIT, en els termes en que figura en l’expedient:
   

SEGON. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats i d’aquells veïns o associacions que hagin 
exercit  la iniciativa per a la formació de l’ordenança, per un termini mínim de trenta dies, mitjançant anunci  
publicat en el  Butlletí Oficial de la Província i en el taulell d’anuncis de la Corporació, perquè aquests puguin 
examinar l’expedient i formular les reclamacions i suggeriments que estimin pertinents. De no presentar-se 
reclamacions o suggeriments en l’esmentat  termini,  es considerarà aprovat definitivament sense necessitat  
d’acord exprés pel Ple.
   
TERCER. Facultar a Alcalde-President per a subscriure i firmar tota classe de documents relacionats amb 
aquest assumpte».

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.- El Sr. Simeó Abad, portaveu del grup municipal del PP pregunta si s’incrementen les sancions.

2.- L’Alcalde Sr. Miquel  Serra contesta  que s’apliquen les que estableix la llei  de circulació  i les que es  
poden regular per l’Ajuntament es mantenen o s’incrementen de 60 a 100 €. en alguns casos. 

 
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per unanimitat. 
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8.-  Expedient  3378/2017.  APROVACIÓ  DE  CONVENIS  MARC  DE  COL.LABORACIÓ  ENTRE  EL  
SERVEI CATALÀ DE TRÀNIST I L’AJUNTAMENT D’ALCARRÀS.

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.
 
L’Alcalde-President, en virtut dels següents,
 
ANTECENDENTS:
 
Atesa la  proposta  del  Servei  Català  de  Trànsit  i  del  Cap de  la  Policia  Local,  d’establir  l’ aprovació  de  
convenis marc de col.laboració entre el Servei Català de Trànsit i l’Ajuntament d’Alcarràs en matèria:

-de seguretat viària 
-de controls de velocitat amb aportació d’aparell cinemòmetres.
-de controls d’alcoholèmia amb aportació d’etilòmetre.
-de controls d’estupefaents amb aportació de kits de detecció de substàncies estupefaents i material  de  
suport a l’ajuntament.

Vistos els informes del Cap de la Policia local, intervenció i secretaria,  atès el dictamen favorable de la  
Comissió informativa de Governació celebrada el dia   de juliol de 2017.

D’acord amb l’establert  a l’Art. 21.1.b) de la Llei  7/1985, de 2 d’abril,  reguladora  de les bases de règim  
local,  en relació  amb l’art.  53.1 del  D.L. 2/2003, de  28 d’abril,  pel  que  s’aprova  el  Text refós  de  la  llei  
municipal i de règim local de Catalunya i els arts. 47 i 140 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre de règim jurídic  
del  sector  públic  i  art.  86 de  la  Llei  39/2015, d’1 d’octubre,  del  procediment  administratiu  comú de  les  
administracions publiques.

Es proposa per l’Alcaldia 

ACORD:
 
Primer.-  Aprovar  els  convenis  marc  de  col·laboració  entre  el  Servei  Català  de  Trànsit  i  l’Ajuntament  
d’Alcarràs en matèria:

-Marc de seguretat viària 
-de controls de velocitat amb aportació d’aparell cinemòmetres.
-de controls d’alcoholèmia amb aportació d’etilòmetre.
-de controls d’estupefaents amb aportació de kits de detecció de substàncies estupefaents i material  de  
suport a l’ajuntament.

Segons els continguts que consten a l’expedient.

Segon.- Delegar en l’Alcaldia la formalització dels mateixos.

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per unanimitat.

9.- Expedient  2702/2017. INFORMACIÓ SOBRE LA COMUNICACIÓ DE L’ESFORÇ FISCAL DE 2015 
AL MINISTERI D’HISENDA.

Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:
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Es  dona  compte  de  la  comunicació  efectuada  al  Ministeri  d’Hisenda  i  Administracions  Públiques,  
realitzada en temps i forma el dia 05/06/2017, del certificat de la Intervenció relativa a la l’esforç fiscal de  
l’exercici tancat de 2015, segons els certificats lliurats per l’Organisme Autònom de Gestió i Recaptació de  
tributs  locals  de  la  Diputació  de  Lleida,  en  el  que  estan  delegats  la  gestió  i  recaptació  d’impostos,  
respecte a la recaptació lítquida en període voluntari corresponent, del resum següent:

 

ESFORÇ FISCAL 2015    

Concepte Total recaptat
Bonificac. 
Cooperatives Total Declaració

IBI URBANA 2.185.290,11  2.185.290,11

IBI –bices 880,39  880,39

IBI RUSTICA 577.376,78  577.376,78

IAE 140.885,05 19.496,43 160.381,48

IVTM 518.257,85  518.257,85

TOTAL 3.422.690,18 19.496,43 3.442.186,61

Padrons Padro 2015
Bonificacacions  
Cooperatives Tipus impositiu

Valor Cadastral Urbana 365.504.396,81  0,69

Valor Cadastral Bices 143.999,73  0,82

Rustica.  No s’informa.  0,69

IAE-QUOTA 149.297,45 19.496,43 168.793,88

 

El Ple es dona per comunicat. 

10.-  Expedient  3022/2017.  APROVACIÓ  DE  PREUS  PÚBLICS  I  EXPRESA  DELEGACIÓ  DE  
COMPETÈNCIES A LA JUNTA DE GOVERN PER AL SEU ESTABLIMENT.

Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:

Entre les activitats  que es plantegen per aquest  estiu,  es vol  establir  una participació  dels  usuaris que  
s’ha d’aprovar per Preu Públic. 

Els preus públics estan regulats en l’ordenança fiscal núm. 19, mitjançant annexos.
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Es fa constar  igualment  que el  Ple  en sessió  del  dia  29 de  juny de  2015, d’organització  municipal,  va  
acordar  delegar  a  la  Junta  de  Govern  les  competències  que  el  Ple  tingui  atribuïdes  per  la  legislació  
bàsica de règim local, les seves normes desenvolupadores i la legislació sectorial corresponent, excepte  
les considerades  indelegables  citades  a l’art.  22.4 i  47 de  la  Llei  de  Bases  de  Règim Local  i  les dels  
articles 52.4  i  114 del D.L. 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de  
règim local de Catalunya. Entre aquestes competències estan les determinades a la normativa sectorial,  
però  es  considera  adient  fer  constar  expressament  que  la  delegació  també  preveu  la  determinada  a  
l’article  47  del  Reial  Decret  legislatiu  2/2004,  de  5  de  març,  pel  que  s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei  
Reguladora  de  les Hisendes  Locals,  respecte  a la  delegació  per  a  l’establiment  de  preus  públics,  quina  
singularitat i periodicitat provoca que s’hagi de donar una major agilitat en la seva tramitació. 

Per tot el qual atès el dictamen de la comissió d’hisenda.

Es proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 

Primer.-  Aprovar  la modificació  dels  preus públics regulats  en l’ordenança fiscal  número  19, introduint  els 
següents preus: 

Annex 5: preu públic per la llar d’infants. Preu.  
Escola d’estiu:  
Mes de juny, una setmana  
horari base de 9 a 12. 35 €

ampliació de 12 a 15 (inclou menjador i migdiada) 44 €

ampliació horari de 8 a 9 (horari matiner) 5 €

Mes de juliol, per cada quinzena  
horari base de 9 a 12. 70 €

ampliació de 12 a 15 (inclou menjador i migdiada) 88 €

ampliació horari de 8 a 9 (horari matiner) 10 €

  
Colònies: 60 €

  
La resta de preus  no es modifiquen.  
  
Annex 12: activitats culturals / festes institucionals  
  
Sant Joan 2017:  
Coca i Moscatell 2 €

 Aigua 1 €

Refresc / Cervesa 2 €

Combinat 4 €

  
Nits a la fresca 2017:  
Espectacle DeliKatessen 29 de juliol de 2017 (Lo Casino)  
Espectacle Mrs. BrWWnie 4 d’agost de 2017(La Pista) 3 €

  
Festa major:  
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Casetes zona penyes 245 €

Lavabos químics zona penyes 160 €

Cadira. 2 €

Taulell. 9 €

Cadira mal estat o no retornada 20 €

Taulell mal estat o no retornat 90 €

Us de vasos reciclables 1 €

  
Festa major 2017:  
Entrada espectacle Paradise 27/08 anticipada 10 €

Entrada espectacle Paradise 27/08 taquilla. 12 €

Tapa vermut 27/08 1 €

Entrada homenatge Gent Gran 25/08 1 €

  
Annex 13: activitats esportives  
  
Activitats aquàtiques (natació, aquagim, etc..)  
Natació:  
Nens amb abonament piscina . 50 € / per mes

Nens sense abonament piscina 65 € / per mes

Adults sense abonament piscina i horari de nit.. 55 € / per mes

Adults amb abonament piscina 72 € / per mes

Aquagim:  
Amb abonament piscina . 33 € / per mes

Sense abonament piscina  45 € / per mes

  
Estades d’estiu  

Preu per setmana si la inscripció es realitza dins el termini . 42 € / per 
setmana

Preu per setmana si la inscripció es realitza fora del termini . 50 € / per 
setmana

  
Activitats esportives  
       Adults:  
Matricula (per cada activitat) 21 €

Activitats no incloses en altres apartats, Mensualitat  24 € /mes

Nambudo. 30 € /mes

Terapèutica (jubilats i majors de 65 anys) 11 € /mes

Activitat simultània amb una primera  6 € /mes

       Nens (escoles esportives):  
Matricula (per cada activitat) 17 €
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Activitats no incloses en altres apartats, Mensualitat 16 € /mes

Nambudo 21 € /mes

Pàdel 20 € /mes

Activitat simultània amb una primera 5 € /mes

  
Nectarina Atlètica:  
Inscripció adults corredors (amb xip) 14 €

Inscripció adults corredors (sense xip) 12 €

Inscripció caminada (nens i adults) 6 €

  
Us de les instal·lacions sense monitors:  
  
Annex 14: activitats Patrimoni Històric.  
Alcarràs en flor   3 €

Alcarràs en fruit   3 €

Observem el Cel 

Segon.- Publicar  aquests  preus,  al  Butlletí  Oficial  de  la  Província  de  Lleida,  i  a  la  seu  electrònica  de  
l’ajuntament a efectes de publicitat. No obstant els preus aprovats seran vigents des de el moment de la seva  
aprovació. 

Tercer.- Delegar a la Junta de Govern Local l’aprovació de preus públics, en ús de la previsió de l’article 47 
del Reial Decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les  
Hisendes Locals, a efectes de donar una major agilitat en la seva tramitació. 

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.-  El  Sr. Manel  Ezquerra  portaveu  del  grup municipal  de  SA, manifesta  que  creu  que  les comissions  
informatives estan creades per debatre els preus i no s’ha fet, tampoc creu que l’acord de delegació en la  
Junta de Govern s’hagi  de fer, ja que hi ha temps suficient  per establir  els preus públics que es puguin  
informar i debatre en comissions, creu que no cal corres, per això s’abstindrà en la resolució.

2.- La Sra. Ester Ibars, portaveu del grup del PDeCAT, manifest que està d’acord en aprovar la proposta,  
ja que són els preus que s’estan aplicant i és coherent per regular-ho.

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per 9 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC, PDeCAT i PPC,  
amb 1 vot d’abstenció del regidor del grup de SA.

11.- Expedient 3317/2017. APROVACIÓ D'EXPEDIENT R  E  CONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÉDITS  

Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:
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Miquel  Serra  I Godia,  Alcalde-President  del  Ajuntament  de  Alcarràs,  en  e  l’exercici  de  les  facultats  que  
m’atorga la legislació vigent, proposo al Ple l’adopció del següent acord: 

Davant la presentació de factures al departament d’intervenció corresponents a treballs realitzats en exercicis 
anteriors. 

Vist l’informe  d’intervenció  de data  82/2017, on consta  que en aplicació  de  l’article  60.2. del  Reial  Decret  
500/1990,  de  20  d’abril,  i  les  Bases  d’Execució  del  Pressupost,  el  reconeixement  de  les  obligacions  
corresponents a exercicis anteriors, que no hagin estat compromeses en l’exercici d’origen, correspon al Ple  
de la Corporació, 

Per tot l’exposat, proposo al Ple, l’adopció del següent acord: 

PRIMER.  Aprovar  el  reconeixement  de  crèdits  corresponents  a exercicis  anteriors  que  es  relacionen  en 
l’annex adjunt a aquest expedient. 

PROVEIDOR CONCEPTE IMPORT
HERGUIDO SL ENDERROC GRANJA 5.485,00
CONSELL COMARCAL DEL SEGRIÀ SERVEIS SOCIALS SET.-OCT 2015 11.056,14
ARNO INFRAESTRUCTURES SLU CREUMENT SERVEIS ROTONDA L-800 13.347,04
ARNO INFRAESTRUCTURES SLU CREUMENT SERVEIS ROTONDA L-800 13.345,91
MAGDA GODIA LLORENS TAULES CENTRE OBERT 350
MAGDA GODIA LLORENS TAULES CENTRE OBERT 830
COMERCIAL MORLANS VITORES SL VENTILADOR LLAR JUBILATS 100.43
COMERCIAL MORLANS VITORES SL CUINA LES ROQUETES 720.00

SUMA 45.277,09

SEGUNDO. Aplicar, aquestes factures al pressupost de 2017, amb càrrec a les partides corresponents. 

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.- El Sr. Simeó Abad portaveu del grup del PPC, manifesta que està que bé que es passi compte al ple,  
però aquestes coses no haurien de tornar a passar.

2.- El Sr. Manel Ezquerra portaveu del grup municipal de SA, es manifesta en contra perquè suposa una  
manca de control pressupostari, el fet no és més que es gasten diners sense tenir partida pressupostària  
que  afecta  al  pressupost  següent  i  resultats.  Tot  i  reconeixen  que  es  bo  que  es  passin  pel  Ple  les  
modificacions del pressupost quan es produeixin les desviacions.

3.- La Sra. Ester Ibars, portaveu del grup del PDeCAT, manifest que votaran en contra, donat que veiem  
que  segueixen  sorgint  factures  pendents  d’exercicis  anteriors  i  d’imports  elevats  com  son  les  de  la  
rotonda L-800.

4.-  L’Alcalde  Sr. Miquel  Serra  contesta  que  ara  es  procura  un major  control  per  la  intervenció,  abans  
s’acostumava a fer una modificació a l’any, ara a cada ple es passa una modificació per tenir actualitzat  
l’execució del pressupost, tot a banda de les factures esmentades que no estaven detectades. 

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació,  resta  aprovada  per 7 vots a favor  dels regidors dels  grups municipals  d’ERC i PPC, amb 3 
vots en contra dels regidors dels grups deL PDeCAT i SA.

12. Expedient  3107/2017.  APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS DEL PRESSUPOST DE 2017. 
PROPOSTA SOBRE CRÈDITS EXTRAORDINARIS FINANÇATS AMB CÀRREC AL ROMANENT LÍQUID 
DE TRESORERIA  
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Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:

 
En relació amb l'expedient relatiu a l'aprovació de la modificació de crèdits  n.º MC 7/2017, en la modalitat de 
crèdits extraordinaris finançats amb càrrec al romanent líquid  de Tresoreria,  i de conformitat  amb allò  que 
estableix  l'article  175  del  Reial  Decret  2568/1986,  de  28 de  novembre,  pel  qual  s'aprova  el  Reglament  
d'Organització,  Funcionament  i Règim Jurídic de les Entitats Locals,  emeto  l'informe-proposta  següent,  en 
base als següents, 
 
ANTECEDENTS DE FET
 
PRIMER. Davant l'existència  ja realitzades  que són objecte  d’expedient  de reconeixement  extrajudicial  de 
crèdits, es fa necessari dotar de partida pressupostària en aquells casos en que l’existent no es suficient per  
cobrir  aquestes  despeses  i  les  previstes  en el  pressupost,  i  atès  que  es disposa  de  romanent  líquid  de  
Tresoreria segons els estats financers i comptables resultants de la liquidació de l'exercici anterior. 
 
SEGON. Es va emetre informe de Secretaria sobre la Legislació aplicable i el procediment a seguir. 
 
TERCER. Es va emetre Informe d’intervenció núm. 83/2017, 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE
 
La Legislació aplicable és la següent:
 
— Els articles 3, 4, 11, 12, 13, 21 i 23 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i  
Sostenibilitat Financera. 
 
—  L'article  16.2  del  Reial  Decret  1463/2007,  de  2  de  novembre,  pel  qual  s'aprova  el  Reglament  de  
Desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en la seva Aplicació a les 
Entitats Locals 
— Els articles 169, 170 i 172 a 177 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text  
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.
 
— Els articles 34 a 38 del Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desplega el Capítol I, del Títol VI,  
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de pressupostos.
 
— L'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
—  L'Ordre  EHA/3565/2008,  de  3 de  desembre,  per  la  qual  s'aprova  l'estructura  de  pressupostos  de  les 
entitats locals.
 
—  La Resolució  de  14 de  setembre  de  2009, de  la  Direcció  General  de  Coordinació  Financera  amb les 
Comunitats  Autònomes i amb les Entitats  Locals,  per la qual  es Dicten Mesures per al  Desplegament  de 
l'Ordre EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s'aprova l'Estructura dels Pressupostos de les Entitats  
Locals.
 
Atesos els antecedents, es considera que l'expedient s'ha tramitat d'acord amb la Legislació aplicable i el Ple  
procedeix a la seva aprovació inicial de conformitat amb el que disposa l'article 177.2 del Reial Decret 2/2004, 
de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i l'article 22.2.e)  
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
Per això, l’d'acord amb el que estableix l'article 175 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual  
s'aprova  el  Reglament  d'Organització,  Funcionament  i  Règim Jurídic  de les Entitats  Locals,  la intervenció 
eleva proposta de resolució: 
 
Per tot el qual l’Alcalde proposa al Ple l’adopció del següent
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ACORD:
 
PRIMER. Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits  n.º MC 7/2017, en la modalitat  de crèdit 
extraordinari,  finançat  amb càrrec  al  romanent  líquid  de  Tresoreria  resultant  de  la  liquidació  de  l'exercici  
anterior, d'acord amb el resum per capítols següent: 
 Pressupost de despeses 

202 231 6231701 MAQUINARIA I UTILLATGE LES ROQUETES 720,00

200 231 6231702 MAQUINARIA I UTILLATGE LLAR DE JUBILATS 100,43

204 231 6251705 MOBILIARI CENTRE OBERT 1.180,00

201 231 25005 CC SERVEIS SOCIALS 11.056,14

350 342 6221708 PISCINA MUNICIPAL 5.485,00

SUMA 18.541,57

Pressupost d’ingressos

87000 ROMANENT DE TRESORERIA GENERAL 17.821,57

87010 ROMANENT DE TRESORERIA AFECTAT 720,00

SUMA 18.541,57

SEGON. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la Província de/d' Lleida, 
per un termini de quinze dies, durant els quals els interessats el podran examinar i presentar reclamacions 
davant  del  Ple.  L'expedient  es  considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  el  termini  esmentat  no  s'han 
presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre-les. 

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.- El Sr. Simeó Abad portaveu del grup del PPC, manifesta que està que bé que es passi compte al ple,  
però aquestes coses no haurien de tornar a passar.

2.- El Sr. Manel  Ezquerra  portaveu del  grup municipal  de  SA, es manifesta  en contra  per les mateixes  
raons exposades al punt anterior, ja que suposa una manca de control pressupostari.

3.- La Sra. Ester Ibars, portaveu del grup del PDeCAT, manifesta que s’abstindran, estem d’acord en que  
sorgeixen necessitats durant l’any que podien no estar pressupostades, però podem no estar d’acord en  
algun criteri de destinació

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC i PPC, amb 1 vot  
en contra del regidors del grup de SA i 1 vots d’abstenció dels regidor del grup de SA.

13.-  Expedient  núm.  3221/2017.  COMUNICACIÓ  AL  PLE  DE  DECRET  DE  TRANSFERÈNCIA  DE 
CRÈDITS AMB CÀRREC AL FONS DE CONTINGÈNCIA.  
 

Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:

Es dona compte al Ple de la Resolució de l’Alcaldia de data 13/07/2017, núm. 0616/2017, pel qual es dicta la  
resolució següent:

 
RESOLC
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PRIMER. Aprovar l'expedient de modificació de crèdits 8/2017 (expedient núm. 3221/2017), amb el següent  
detall: 

 

Transferència de crèdits entre aplicacions pressupostàries amb càrrec al fons de contingència: 

 

 Partides que disminueixen: 

 Org. Prog. Econ. Sp. Descripció modif. 8

450 929 500 1 FONS DE CONTINGÈNCIA. Art. 31 de la Llei Orgànica 2/2012, 
d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibili

-14.200,00

 

Partides que incrementen: 

 Org. Prog. Econ. Sp. Descripció modif. 8

200 231 21206 1 REP. MANTENIM. I CONSERV. EDIF. LLAR JUBILATS /PENYA 
BLAUGRANA

5.000,00

202 231 21208 1 REP. MANTENIM. I CONSERV. EDIF. ROQUETES 2.000,00

204 231 2270002 1 CENTRE OBERT. SERVEI EXTERN NETEJA 3.000,00

201 231 2279957  HORTS SOCIALS. DINAMITZACIÓ (SERVEIS EXTERNS) 4.200,00

 

Incorporació de romanents de crèdit: 

 

 Ingressos: 

 Org.  Econ. Sp. Descripció modif. 8

450  87010 1 ROMANENT DE TRESORERIA AFECTAT 4.170,12

 

Despeses: 

 Org. Prog. Econ. Sp. Descripció modif. 8

202 231 21208 1 REP. MANTENIM. I CONSERV. EDIF. ROQUETES 3.320,12

201 231 6261709  SERVEIS SOCIALS. EQUIPS INFORMÀTICS 850,00

 

Aquest acord serà executiu des del moment de la seva aprovació. 

 

SEGON. Comunicar  al  ple  de  la  corporació  aquesta  resolució  en la  primera  sessió  ordinària  que aquest  
celebri, de conformitat amb allò que estableix l'article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, i  
remetre còpia d'aquest a l'administració de l'Estat i a la Comunitat Autònoma.

 

TERCER. Contra la seva aprovació, de conformitat amb allò que estableix l'article 113 de la Llei 7/1985, els  
interessats  poden  interposar  directament  recurs  contenciós  administratiu  en  la  forma  i  terminis  que 
estableixen els articles 25 a 43 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, Reguladora d'aquesta jurisdicció.
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Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

La Sra. Ester Ibars, portaveu del  grup del  PDeCAT, manifesta que s’abstindrien pel mateix motiu que el  
punt  anterior,  doncs  tornen  a  aparèixer  factures  per  5.000 €.  destinades  a  un  edifici  particular,   Les  
Roquetes, fent millores que hauria d’assumir el propietari.

El Ple es dona per comunicat.

 

14.-    Expedient  3371/2017.    MOCIÓ  PER  RECOLZAR  RESPOSTA  AL  REQUERIMENT  DE  LA 
SUBDELEGACIÓ  DEL  GOVERN  PER  PENJAR  LA  BANDERA  ESPANYOLA  A  LA  CASA 
CONSISTORIAL.   

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.
 
ANTECEDENTS.
 
El  grup municipal  ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA (ERC)  a  través  del  seu portaveu  Santi 
Pelegrí  Cortijo  de  conformitat  amb  allò  que  preveu  l'article  91.4  i  97  del  Reglament  d’organització,  
funcionament i règim jurídic de les entitats locals aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre,  
per  les raons  d'urgència  següents:  Advertiment  de  la  Subdelegació  del  Govern  per  no  tenir  onejant  a  
l’Ajuntament  d’Alcarràs la bandera  espanyola  als edificis públics, vol sotmetre  a la consideració  del  ple  
l'assumpte següent  no inclòs en l'ordre  del  dia,  per al seu debat  i, si escau, la seva aprovació per part  
d'aquest. 
 
MOCIÓ
 
Atès  l’ofici  de  l’Alcaldia  de  data  12/07/2017,  registre  de  sortida  2017-S-RC-5673,  donant  resposta  al  
requeriment rebut de la Subdelegació del Govern de l’A.G.E. de data 12/06/2017, amb registre d’entrada  
del 15/06/2017, NÚM. 2017-E-RC-1964, del text literal següent:

“Benvolguda Subdelegada del Govern d’Espanya a Lleida, Sra. Inma Manso, 

Ens  adverteix  per  carta  d’un  incompliment  de  vàries  lleis  pel  fet  de  no  tenir  onejant  a  l’Ajuntament  
d’Alcarràs  la  bandera  espanyola.  En la  seva  argumentació  apel·la  a “un principi  de  lleialtat  i  deure  de  
col·laboració  entre  institucions”,  per  tal  que  en un termini  de  20 dies  li  certifiquem   que  sí  que  oneja  
aquesta  bandera.  Precisament,  ens  agradaria  també  que  des  de  la  part  de  l’Estat  comptéssim  amb 
aquest  principi  de  col·laboració  institucional  amb el  procés  polític  que  està  vivint  el  nostre  país.  Però,  
malauradament, el què ens trobem és un Estat el qual totes les decisions polítiques que pren, i fins i tot  
les  judicials  –malgrat  aquestes  no  són  de  la  seva  competència-  perjudiquen  directament  a  tots  els  
catalans i per tant a tots els alcarrasins. Decisions en tots els àmbits possibles, educatiu, social, econòmic  
i d’infraestructures.

Aquest mateix principi al qual recorre, a dia d’avui, entra amb contradicció amb les obligacions que tenim  
els alcaldes de vetllar pels drets dels nostres ciutadans.

La meva obligació  és fer que la institució  més propera  a la ciutadania,  com és un ajuntament,  sigui  la  
màxima expressió de la voluntat de la majoria a la qual representem i això ho demostri, tant en el seu dia  
a dia, com també en la imatge que projecten els seus edificis.
 
En aquest sentit, comentar-li que, des de que ostento l’alcaldia,  aquest ajuntament s’ha destacat en què  
tots els acords, mocions i manifestacions relacionades amb el futur del nostre país i que s’han sotmès a  
votació  al  nostre  Ajuntament  expressen una majoria  suficientment  àmplia  com perquè la  meva postura  
sigui la de no fer onejar la bandera espanyola i continuar mantenint les banderes que actualment hi ha a  
tots els edificis  públics d’Alcarràs.  Aquestes  són la  màxima  expressió  d’allò  què pensa la  majoria  dels  
nostres ciutadans.
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El malestar  i el  desacord  que ocasionaria  fer onejar  la bandera  espanyola,  sumat al fet que la majoria  
dels  ciutadans  han expressat  que  volen  tenir  dret  a  decidir  el  futur  del  seu país,  m’obliguen  a actuar  
pensant en la voluntat d’aquesta ciutadania i això fa que la meva decisió argumentada en aquesta carta  
sigui irrevocable.”

Es proposa:

Primer.- Recolzar la posició municipal manifestada a l’ofici transcrit anteriorment.

Segon.- Donar trasllat de la moció a la Subdelegació del Govern a Lleida.

Durant el present punt s’absenta de la sala la regidora Sra. Noèlia Díaz i Chales (ERC), que es reintegra  
al següent punt.

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.- El Sr. Simeó Abad portaveu del  grup del  PPC, manifesta  que està d’acord  en que a l’ajuntament  hi  
hagin  totes  les  banderes,  quantes  més  millor,  l’actual  equip  de  govern  te  la  majoria,  però  altres  
ajuntaments manats per ERC han posat la bandera espanyola complint amb els requeriments, no entén el  
recel que hi ha, el pa no el donen les banderes sinó el poble i s’ha de respectar a tothom, i es que una  
part del poble no hi pensa com ell.

2.- L’Alcalde Sr. Miquel Serra contesta que respecta a totes opinions, fins i tot la de la persona que ha fet  
la  denúncia  de  que  a  l’ajuntament  no  hagi  la  bandera  espanyola,  però  també  vol  el  respecte  a  les  
opinions que hi representa. Reitera que l’Estat espanyol està fent  una feina bruta com s’ha demostrat els  
darrers anys, incomplert  la llei repetidament i ni s’investiguen ni s’imputen, ni es fa cap actuació des de  
fiscalia. Com per exemple incomplint els pressupostos destinats a finançar Catalunya que també són llei.  
Això és una falta de respecte a Catalunya. Actuant tombant i recorrent lleis aprovades per un parlament  
de Catalunya democràticament elegit. Això no és lleialtat institucional. Davant del maltracte una posició és  
la d’expressar la imatge que es vol donar, que es reflecteix a tots els edificis municipals fent onejar les  
banderes  que  es  els  representen.  Creu  que  estan  en  el  seu  dret  perquè  són  regidors  elegits  
democràticament, que s’ha de respectar a tots, però sobre tot a la majoria. 

3.- El Sr. Simeó Abad replica que ell ho respecta tot, però tot i tenint la majoria i ha una part del poble que  
no pensa com a ell,. Creu que si l’estat no ha complert amb algunes obligacions la Generalitat  tampoc, i  
recorda que ha augmentat molt la qualitat de vida en els darrers trenta anys però gràcies a l’esforç de la  
gent.,  recordant els incompliments en fer la rotonda a l’entrada del  poble des de fa temps. Ho respecta  
tot, però l’experiència es un valor, els joves ara sol tenen que demanar, si s’haguessin de tocar la butxaca  
s’ho pensarien dos vegades.

L’Alcalde contesta que estan en el seu dret, que respecte a tots, però sobre tot a la gent que pensa com  
ells que és la majoria a dia d’avui.

4.- El Sr. Manel Ezquerra portaveu del grup municipal de SA, manifesta que el seu grup pensa que seria  
interessant poder-ho consultar a tot el poble, quines banderes volem?. Però per la immediatesa del Ple i  
la impossibilitat de consultar-ho vam decidir fer l’exercici d’opinar tots els integrants de la candidatura. Pot  
semblar  més o menys significatiu  però  més que res per  copsar  el  que  pensa el  poble.  I va sortir  que  
majoritàriament la gent es sent independentista, però es interessant copsar com molta gent es troba més  
còmode  amb la  senyera  i  sense  la  bandera  espanyola,  i  així  em estat  molts  anys,  i  ningú  ens havia  
denunciat. Per tant, entrar en disputes de banderes i en incompliments de les actuals lleis només fa que  
posar-nos a l’alçada de l’Estat Espanyol. Nosaltres ens abstindrem i deixem una pregunta a l’aire, de cara  
a ser més inclusius i de cara a no dividir als catalans, ens cal una superestelada a la façana, desafiar i  
provocar?. Pensem que és més important destinar més temps i més recursos a les polítiques que afecten  
al poble. Una proposta,  perquè no es penja una minibandera  espanyola amb un cartell  a sota explicant  
que  és la  Subdelegació  del  govern  que  ens ha obligat.  Amb aquesta  situació  solament  aconseguirem  
sortir  en els telediaris  pels problemes in contenciosos que tindrem. Pensa que som un ajuntaments de  
tots i la senyera és més inclusiva, som un ajuntaments de tots i proposa que es finqui la senyera i evitar  
problemes. 
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4.-  L’Alcalde  Sr.  Miquel  Serra  contesta  que  quan  serem  un  estat  independent  es  ficarà  la  Senyera,  
l’estelada no es de cap grup polític, és un símbol de protesta d’una voluntat de ser un país nou, no és de  
cap partit. Reconeix que la Senyera és la bandera del  nostre país, però no ens d’avergonyir per tenir-la  
penjada, perquè representa una idea i voluntat majoritària i no creu que es falti el respecte a ningú. Creu  
que també és inclusiu per que no oblidem que l’estat Espanyol ha pressionat i escanyat econòmicament a  
Catalunya, en tots els àmbits, amb tot el que em perdut com les pensions, etc., això si que creu que és  
una falta de respecte. No hi ha voluntat de fer un espectacle,  la voluntat és de ser coherents, ficar una  
bandera espanyola petita donant una imatge de feblesa no seria un acte coherent, no pretenen ser millor  
o pitjors que d’altres ajuntaments, no ens neguem per dir no, sinó per uns motius, fem una denúncia per  
les imatges. No existeix  la lleialtat  institucional  que pregonen amb el  requeriment. Afegint  que no es te  
intenció de sortir als telediaris. 

5.- La Sra. Ester Ibars, portaveu del grup del PDeCAT, manifesta que A favor, ja que som un Ajuntament  
on 10 dels regidors representem partits a favor de la independència i del dret a decidir. Donem suport a la  
carta del nostre alcalde dirigida a la subdelegada del Govern d’Espanya a Lleida. Referint-se al Sr. Simeó  
Abad li diu que no tots els joves tenen ajuts de cinc-cent euros,  que hi ha moltes coses que es poden  
millorar amb els nostres recursos, considerant que els ajuntaments han de recolzar al nostre govern de la  
Generalitat de Catalunya.

5.- L’Alcalde Sr. Miquel Serra vol expressar que la por i la pressió que ens fa l’Estat espanyol provoca que  
alguns regidors optin per no estar en la votació.

Seguidament  abandona  la  sala  la  regidora  Sra.  Noelia  Díaz Charles  (ERC), que  torna  a reintegrar-se  
passada la votació.

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 9 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació, resta aprovada per 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC (5) i PDeCAT (2),  
amb 1 vot  en contra  del  regidors  del  grup municipal  de  PPC i 1 vot  d’abstenció  dels  regidor  del  grup  
municipal de SA.

15.- Expedient  3498/2017.  MOCIÓ PER TAL D'APROVAR UNA BONIFICACIÓ EN L'IMPOST SOBRE  
BÉNS IMMOBLES DE NATURALESA RÚSTICA

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.
 
ANTECEDENTS.
 
El  grup  municipal  Grup municipal  de  l'A.E. Sempre  Alcarràs.  a  través  del  seu  portaveu  Manel  Ezquerra 
Tomàs. de conformitat  amb allò  que preveu l'article  91.4 i 97 del Reglament d’organització,  funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals  aprovat  pel Reial  decret  2568/1986, de 28 de novembre,  per les raons  
d'urgència[1] següents: Per compensar el greuge fiscal que pateixen les explotacions agrícoles i ramaderes  
del nostre municipi., vol sotmetre a la consideració del ple l'assumpte següent no inclòs en l'ordre del dia, per 
al seu debat i, si escau, la seva aprovació per part d'aquest. 
 

MOCIÓ
 
MOCIÓ  PER  TAL  D'APROVAR  UNA BONIFICACIÓ  EN  L'IMPOST  SOBRE  BÉNS  IMMOBLES  DE  
NATURALESA RÚSTICA

Atès el greuge fiscal  que pateixen les explotacions agrícoles i ramaderes del  nostre municipi, motiu pel  
qual els hi causa un augment de costos respecte explotacions similars situades en poblacions de l'entorn.

Atès que la tributació és una eina per finançar serveis i donat que al món rural no té ni de ben lluny els  
serveis que es donen dins la zona urbana.

Atès que durant aquests últims 3 anys la DGC ha donat la possibilitat de reduir les valoracions cadastrals  
en sòl urbà, deixant fora la possibilitat de reduir-los en l'IBI rústic (entenem que perquè érem poquíssims  
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els municipis  que ho patíem i simplement  ni ens tenien  ubicats en el  mapa).  Hem de moure fitxa i  fer  
quelcom.

Atès  que  l'any  2007,  la  direcció  general  del  cadastre  ens  va  utilitzar  com  a  conillet  d'índies  en  la  
implantació de la valoració de les construccions en sòl rústic, fet que va suposar un augment de tributació  
per l'IBI rústica en molts propietaris de fins a un 800% més.

Atès que 8 anys després (any 2015), aquest  ajuntament  també va ser pioner  en demanar  a la direcció  
general del cadastre una nova regularització cadastral per buscar més construccions que s'haguessin fet  
després  d'aquell  any  2007. Aquesta  petició  al  cadastre  estaria  bé  si  abans  haguéssim  reconegut  el  
greuge que veníem patint i s'hagués buscat solucions en les valoracions existents.  

Atès  que  aquestes  construccions  en  sòl  rústic  són  indispensables  per  al  desenvolupament  de  les 
explotacions agrícoles,  frutícoles,  ramaderes  o anàlogues. Explotacions que fins ara no han tributat  en  
gairebé cap municipi.

Atès que finalment, la Direcció General  del Cadastre, durant l'any 2016 i 2017 (10 anys després d'aquell  
experiment esmentat abans, on Alcarràs va ser utilitzat com a conillet d'índies), està donant l'eina a tots  
els ajuntaments per tal d'acollir-se a la possibilitat d'escometre regularitzacions. Aquest fet ha alertat a tot  
el sector agrícola de les terres de ponent. S'ha vist clarament com l'objectiu és el de buscar finançament  
a través de magatzems,  masos, coberts,  basses,  etc... en molts  casos fent-los tributar  com si de naus  
industrials es tractés sense tenir en compte que de ben lluny al món rural té els serveis que compten en  
els polígons industrials. 

El món agrari  està d'acord en pagar impostos, però fer-ho tal com es va fent des de temps immemorial,  
atribuint la quota a la quantitat de terra, o sigui lligat a les hectàrees.

Diversos ajuntaments han demostrat que si es vol es pot i han aprovat bonificacions o estan treballant per  
canviar ordenances fiscals.

Hem de buscar solucions per tal  que el sector primari  del  nostre poble deixi  de patir  aquesta  altíssima  
fiscalitat. Uns tributs que deixen als nostres pagesos en inferioritat de condicions i els resta competitivitat  
respecte  explotacions  similars  situades  en  poblacions  properes.  Poblacions  que  en  el  primer  any  
d'implantar-se aquest  "catastrazo"  sí que  han estat  hàbils per buscar instruments per tal  de pal·liar  els  
efectes d'aquesta desmesurada fiscalitat.

Per tots aquests motius esmentats exposem el següent 

ACORD:

Atorgar una bonificació fiscal del 80 % en la quota integra de les edificacions situades en sòl rústic.  

Oberta  deliberació  es  realitzen  les  següents  intervencions,  manifestant  les  opinions  sintetitzades  
següents: 

1.- El regidor portaveu del grup municipal del PPC Sr. Simeño Abad manifesta està d’acord amb la moció,  
ja  que  tot  depèn  de  l’endeutament  de  l’ajuntament,  creu  que  si  s’ha  arreplegat  molts  diners  amb  la  
regularització,  o  es gasten  en camins o si es pot  s’hauria  de  guanyar  menys per  fer  pagar  menys als  
pagesos que estan molt  escamats de tanta despesa,  després de pagar  impostos d’obres, taxes i ara a  
més la contribució elevada, pot ser s’arribarà a dir prou. Per això demana que s’ha de veure de cara als  
pressupostos de l’any vinent en quant repercuteixen els diners i si aquests es destinen a la inversió de  
camins, això si.

2.-  La  regidora  portaveu  del  grup  municipal  del  PDeCAT Sr. Ester  Ibars,  es  manifesta  a  favor  per  tal  
d’afavorir al sector agrícola i ramader que està molt perjudicat.

3.- L’Alcalde  Sr. Miquel  Serra manifest  que la regularització  va suposar  aflorar  un valor  cadastral  d’uns  
vint milions d’euros, el que va suposar poder reduir el rebut de l’IBI a la gran majoria dels pagesos en un 
20% aproximadament  del  seu  rebut,  es  va  poder  reduir  els  tipus  impositius  que  beneficiava  a  tots.  
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Recorda que l’ajuntament no ha ingressat més sinó que a reduït el rebut a la gran majoria amb aquesta  
regularització. Alguns tenen moltes granges i poc terreny i serien els més beneficiats i no la majoria. Vol  
fer constar que quan van d’entrar estaven al 5 è any d’aplicació de la revisió cadastral del 2007 i que des  
de que van d’entrar van aturar la revisió i han reduït  el rebut als veïns. Alcarràs va ser dels primers en  
demanar la regularització perquè sabien que després s’aplicaria a tots els ajuntaments. Insisteix que han  
baixat el rebut d’entre un 2 a un 3% en la urbana cada any, i fins a un 20% darrerament a la rústica a la  
gran  majoria  dels  pagesos  per  la  regularització.  Creu  que  reduir  el  cop  al  voltant  d’uns  250.000 €. 
d’ingressos afectaria en les inversions, ja que tot i ser impostos no finalistes, cal destinar recursos en la  
millora dels camins. Recorda que l’Ajuntament de Lleida encara no ha aprovat aquesta bonificació i que  
els seus companys d’ERC de l’Ajuntament de Lleida mantenen la mateixa posició que es defensa aquí.

4.- El Sr. Manel Ezquerra, del grup de SA, respon que es tergiversa la informació, la moció es refereix a la  
revisió  del  2007 i no a la regularització.  A Lleida  la proposta  té el recolzament  de la majoria  de partits.  
Pensa que em estat pagant 10 anys lo que no s’ha pagat en lloc. Creu que es una incongruència el valor  
cadastral  del patrimoni dels pagesos ja que està sobredimensionat. El no aprovar la moció es que volen  
continuar  buscant  una  font  per  finançar  als  ajuntaments  endeutats   i  que  volen  gastar  els  diners  en  
d’altres coses. No es cert que hagi hagut una reducció del 20%, menteixen, ja que no es sap encara la  
repercussió de la regularització.  Demana tirar  enrere  la revisió  del  2007, ja que estem cobrant el doble  
que  l’ajuntament  de  Lleida  que  té  molt  més terme  i també  té  explotacions  agrícoles  i  ramaderes  com 
Alcarràs.  Consideren  que s’han obcecat,  que  es fa demagògia,  que  ni s’han llegit  la  moció,  perquè ell  
està d’acord en que tothom estigui  regularitzat,  però no podem suportat  pagant des de fa 10 anys més  
que la majoria dels ajuntaments. Creu que voten en contra de reduir els impostos als pagesos, i creu que  
se’ls hauria de caure la cara de vergonya per manipular les frases i la gent ho ha de saber.

5.- L’Alcalde Sr. Miquel Serra  respon que el Sr. Ezquerra continua amb un discurs populista que sempre  
fa  anar  quan  parla  de  l’IBI,  desconeixent  l’àmbit  del  cadastre  i  de  l’impost.  El  seu  grup  mai  ha  estat  
d’acord  amb  la  revisió  cadastral  del  2007,  que  van  frenar  al  d’entrar  a  l’ajuntament.  Creu  que  la  
regularització iniciada al 2015 posarà a tots els ajuntaments a un mateix nivell de valoracions. És lícit en  
no estar d’acord però no en la forma argumentada. Provocar una baixada del 80% de les edificacions és  
injust per als pagesos de la fruita. En canvi reduir els tipus impositiu és just perquè beneficia a tots. No es  
cert  que les edificacions en rústic paguin com a indústries,  perquè depèn de moltes  coses, situacions,  
antiguitat de les edificacions, etc. I recorda que aquest tema el solucionarà aviat el Cadastre ja que volen  
fer unes valoracions anuals, per a tot el territori,  perquè per es valori  igual segons els territoris similars,  
es pretén que el valor cadastral  no superi el 50% del valor real, tots els municipis tindrem valors iguals,  
evidentment hi ha greuges amb ajuntaments que no han regularitzat  les edificacions. Finalment diu que  
no malversen els diners que s’ingressen ja que es gasten en serveis i infraestructures necessàries.

El Sr. Manel Ezquerra replica que considera una falta de respecte i deshonest sentir que no sap de que  
va la valoració cadastral, cosa que les va explicar a ells quan van d’entrar i no tenien ni idea. No és just ni  
digne acusar-lo de desconeixement  perquè fa temps que estudia  aquest  tema,  demana que no es faci  
demagògia amb els pagesos i equitat amb la resta de municipis.

L’Alcalde Sr. Miquel  Serra finalitza dient que si té la informació,  perquè que tot i coneixent-la, no les vol  
comentar, per tant dona per tancada la deliberació. 

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la  
corporació,  resta denegada  per 6 vots en contra dels regidors del  grup municipal  d’ERC, amb 4 vots a 
favor dels regidors dels grups municipals de SA, PDeCAT i PPC.

B) ACTIVITAT DE CONTROL

16.- Expedient JGL/2017/10-11-12.  COMUNICACIÓ DE DECRETS DE L'ALCALDIA I ACORDS DE LA 
JUNTA DE GOVERN.

Atès el  dictamen de  la  comissió  informativa  de  Governació  celebrada  el  dia  24 de  juliol  de  2017, que  
consta a l’esborrany de l’acta, següent.
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ANTECEDENTS:
 

L'Alcalde-President  comunica  al  Ple  els  Decrets  de  l'Alcaldia  i  les  resolucions  de  la  Junta  de  Govern,  
acordats  en virtut  de  les seves  competències,  que  consten  a les  actes  comunicades  als  regidors,  del  
resum següent:

Núm. 10/2017. acta sessió ordinària del dia 7 de juny de 2017.

1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior del dia 17 de maig de 2017.

3.- Comunicació de decrets Alcaldia del núm. 443 del 18/05/2017 al núm. 501 del 07/06/2017.

Núm. 11/2017.  acta de la sessió  ordinària  del dia 14 de juny de 2017.

1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior del dia 07 de juny de 2017.

2.- Expedient  1540, 1762/2017. Atorgament  de subvencions directes i aprovació de convenis reguladors  
amb entitats culturals i de foment del sector agrícola.

3.- Comunicació de decrets Alcaldia del núm. 502 del 08/06/2017 al núm. 530 del 14/06/2017.

Núm. 12/2017.  acta de la sessió  ordinària  del dia 12 de juliol de 2017.

1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior del dia 12 de juny de 2017.

2.- Expedient  3140. Atorgament  de  subvencions directes  i  aprovació  de  convenis  reguladors  amb entitats  
culturals.

3.- Expedient  3312/2017. Aprovació  de sol.licitud  de subvencions FEDER per la renovació  de l’enllumenat 
públic.

4.- Comunicació de decrets alcaldia del núm.  531 del 15/06/2017 al núm. 615 del 11/07/2017.

El Ple es dona per comunicat. 

17.-  Expedient  1903/2016.  COMUNICACIÓ  D’AIXECAMENT  A DEFINITIU  DE  L’APROVACIÓ  DEL  
PRESSUPOST GENERAL, BASES D'EXECUCIÓ, PLANTILLA ORGÀNICA I CATÀLEG DE LLOCS DE  
TREBALL PER A L'EXERCICI DE 2017.

Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:

Es dona compte que:

1.- El Ple de l’Ajuntament,  en sessió de data 1/6/2017 va aprovar inicialment  el pressupost general,  les  
bases d'execució i la plantilla de personal funcionari, laboral i eventual per a l'exercici econòmic 2017. 
2.- Aquest acord va ser exposat al públic mitjançant edicte en el butlletí  oficial  de la província de Lleida  
núm.  109,  de  data  7 de  juny  de  2017, i  en  el  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament,  i  no  s’han  presentat  
al·legacions ni reclamacions, quedant definitivament aprovat en data 27/06/2017.
3.- Que s’ha fet públic el pressupost resumit per capítols, i la plantilla. Fent constar que contra l’aprovació  
del  pressupost,  es pot interposar  recurs contenciós administratiu en el  termini  de dos mesos des de la  
publicació d’aquest edicte, davant la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de  
Catalunya.
4.- Publicacions efectuades al Tauler d’anuncis al del 5/7/2017, al DOGC 11/7/2017. 

El Ple es dona per comunicat.
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18.-  Expedient  2287/2016.  COMUNICACIÓ  D’AIXECAMENT  A DEFINITIU  DE  L’APROVACIÓ  DE  LA 
MODIFICACIÓ PUNTUAL DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE VEHICLES 
DE TRACCIÓ MECÁNICA.  
 
Atès el dictamen de la comissió informativa d’Hisenda celebrada el dia 24 de juliol de 2017, que consta a  
l’esborrany de l’acta, següent.

ANTECEDENTS:
            
Es dona compte que:
             
1.- Que l'expedient de modificació de l'Ordenança fiscal reguladora de   l'Impost sobre vehicles de tracció 
mecànica,  aprovada  provisionalment  pel  Ple  sessió  del  dia  1 de  juny de  2017, s'ha  exposat  al  públic  
durant  un termini  de  trenta  dies  hàbils,  transcorreguts  des  del  dia  15/06/2017 fins  al  dia  27/07/2017,  
ambdós inclosos, sense que s'hagi presentat cap reclamació, segons anunci publicat en el Butlletí Oficial  
de la Província n.º 115, de data 15/06/2017, i en el taulell d'anuncis d'aquest Ajuntament.
 
2.- Per això, de conformitat  amb l'article  17.3 del  Reial  Decret  Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual  
s'aprova  el  Text  Refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  s'ha  d'entendre  definitivament  
adoptat  l'Acord fins a aquest moment provisional,  amb efectes del  dia 27/07/2017. Disposant-se la seva  
publicació íntegra en el BOP causant efectes amb efectes del 01/01/2018.
 

El Ple es dona per comunicat.

19.- PRECS I PREGUNTES DELS GRUPS MUNICIPALS. 

Com antecedents  aquest  punt,  es vol  fer  constar  que  si durant  la realització  de les preguntes  i precs es 
suscita deliberació  sobre la durada de les mateixes i les deliberacions, l’Alcaldia  sosté que per tal que es 
puguin  formular  les  màximes  preguntes  per  tots  els  regidors  aquestes  haurien  de  ser  curtes  i  les  
deliberacions no s’haurien de produir ja que es tracta de pregunta i resposta que, d’acord amb la normativa,  
es poden formular fins i tot per escrit a la següent sessió. 

Primer.- Precs i Preguntes del regidor del grup municipal del PPC Sr. Simó Abad.

1.- Pregunta cóm està l’assumpte del servei de recollida d’escombraries porta a porta.

2.- Pregunta cóm està el tema de la construcció de la rotonda al poble.

3.- Respecte a la delegació de les sancions de trànsit demana que la policia faci la seva feina, però que no  
vagi a saco per sancionar sinó que avisin i informin primer.

4.- En quant a les nits a la fresca ha vist i l’han dit que solament van quatre gats, pregunta que quan costa  
aquests actes i si ens surt a compte.

L’Alcalde respon en la forma següent:

1.- Respecte a les nits a la fresca informa que són actuacions molt econòmiques, no són festes per omplir,  
com  si  fessin  jotes  o  altres  espectacles,  sinó  que  pensa  que  s’ha  d’atendre  a  les  minories  que  volen  
monòlegs,  circ,  teatre  i  vetllar  perquè  tots,  també  les  minories  puguin  participar.  En quant  als  costos  se 
l’informarà per escrit.

2.- Respecte a les sancions fa saber que la policia  ja actua informant prèviament  a un o dos mesos dels 
canvies i fan la seva feina d’una forma força correcta.
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3.- Pel que fa a la rotonda, ja va informar de la visita efectuada al Departament, del projecte consensuat amb  
els veïns afectats, fent la rotonda més cap a Lleida, que s’han compromès a aprovar el projecte al setembre i  
a iniciar les obres al mes de gener.

4.-  Quan  al  tema  de  la  recollida  porta  a  porta  d’escombraries,  demà  al  Consell  d’Alcaldes  del  Consell  
Comarcal del Segrià s’informarà dels plecs de clàusules tècniques i econòmic administratives. Estudiaran els  
plecs per si s’ha de fer alguna al.legació, però no es podrà iniciar a l’octubre sinó a primer de l’any que bé. És  
un nou sistema al que s’haurà d’acostumar els veïns, però és més sostenible que l’actual, ja que l’abocador  
de Lleida està saturat, és un canvi radical que serà positiu, i l’alternativa que són les illes faria que la gent  
gran s’haguessin de desplaçar una mitja de 150 metres per depositar les escombraries, però al final serà un 
sistema que premiarà als que facin la sel.lecció de residus correctament als que se’ls aplicarà bonificacions 
per aquest fet.

Segon.-  Precs i Preguntes del portaveu-regidor del grup municipal de S.A. Sr. Manel Ezquerra:

Precs:

1- Us volem fer un prec encarat  en demanar-vos que des  de  l'ajuntament  impulsem una reunió  amb els  
integrants  de  la  Plataforma  en defensa  de  preus justos per la  fruita  dolça.  Pensem que com ajuntament  
podríem  canalitzar  i  recolzar  les  peticions  que  ens  facin  arribar  aquests  joves  agricultors  cap  a  les 
administracions supramunicipals que s’acordi. Aquests joves, l’únic que busquen (amb bastants impediments 
per cert) és diàleg amb totes les entitats i administracions que tenen alguna cosa a dir en aquesta crisi de 
preus. Com a poble super important en la producció de fuita i pel volum de pagesos pensem que tenim que  
treballar colze a colze amb ells. 

2- Desprès de que aquest mateix diumenge es robés una bicicleta de l'aparcament de les piscines municipals  
i  desprès  de  constatar  que  cada  any  es  produeixen  aquest  tipus  d'incidències  en  aquest  lloc.  Voldríem  
demanar la instal.lació d'una càmera de seguretat per tal d'evitar o en tot cas poder identificar els autors en 
cas de robatoris. 

3- Desprès de la moció del passat mes de juny en que proposàvem regular la recollida de caragols dins de  
les propietats privades. A la que no vau voler posicionar-vos i vau demanar suspendre la resolució per passar 
la proposta a dictamen del PMAJA.  Donat que han passat dos mesos, us preguem que ja que vam prendre  
l’acord de passar al patronat la resolució i no s'ha fet res. Es torni a passar la moció pel Ple de l'ajuntament i  
us manifesteu com toca amb el contingut de la moció. 

4- Fa molt temps que s'ha parlat d'instal.lar pipicans. Us volem fer una proposta en format de prec: Es tracta  
de fer diverses actuacions, no gaire costoses. Per un costat, asfaltar  i ordenar l'aparcament de la zona de  
l'antic silo del Senpa (darrera del camp de futbol) i donat que es una zona on hi ha molta afició a passejar  
gossos. Doncs us proposem instal.lar-hi una zona per a pipican d'uns 100m2. La resta de terreny, marcar-hi 
places d'aparcament d'una manera ordenada. Tot el conjunt faria que la entrada al poble per la L-800 estigui  
més endreçada. Ah, una cosa molt important. Una vegada condicionat s'han de fer complir les ordenances i  
sancionar, si cal,  els propietaris que no recullin els excrements.

Preguntes:

1- Quin pressupost hi ha per al FC Alcarràs per aquesta temporada i quina part subvencionarà l'ajuntament?.  
Està  configurada  legalment  la  nova  junta  davant  de  la  FCF?.  Quí  consta  en  aquests  moments  com  a  
responsable del club davant de la Federació?. Ens podeu explicar com ha quedat  el projecte endegat  per 
l'ajuntament sobre el tema del concurs per adjudicar la coordinació dels clubs de futbol?

2- S'ha acabat el reparxeig de camins?, quins camins es faran en substitució del que es va executar abans de  
l’adjudicació a la zona d’Alcarràs. 

3- Haveu resolt si adjudiqueu el 75 % de bonificació en l'impost d'obres de la mesquita? (Ho vau passar per 
una comissió i allí es va acordar que revisaríeu els aspectes legals sobre aquesta possibilitat  ja que havia  
dubtes de si l'obra ha d'estar declarada d'utilitat pública o si han de comptar amb algun certificat d'hisenda de 
la mateixa manera que fa falta per declarar-se exempts d'IVA  per exemple), falta documentació. 
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4- Respecte la manera com esteu resolen l'atac amb pintades contra SA realitzades en campanya electoral?. 
Us hem explicat que vam acceptar anar a una mediació amb els culpables de les pintades per tal d'intentar  
acabar-ho i perquè a la vida em de saber perdonar. No volem posar-nos a la seua altura i si amb aquest  
acord restaven lliures de que els quedi antecedents doncs mira... Millor per ells i acabat el tema. Però resulta  
que en la mediació  es va arribar a un acord  de mínims que no s’està complint. L'acord  contemplava  que  
s'apaguessin les càmeres però quedant constància per escrit. I l'equip de govern voleu que tampoc consti en 
acta.  Que ho parlem al  acabar  el  Ple. Sabeu que un acord  de  mediació  té la  mateixa  validesa  que una 
sentencia judicial? Sabeu que incomplir sentències judicials per beneficiar a algú és prevaricar?. Ja us ha dit  
l’escrit que se us ha passat de les dos parts. 

5- S'està instal.lant la nova gespa sense haver solucionat de manera correcta el tema de l'asfalt  del davall.  
No hi ha suficient desnivell. Us vam explicar en comissió d'obres de la problemàtica que hi havia. No penseu 
arreglar correctament l'asfalt?.

6.- Hi ha un Decret en el que s’adjudica el servei de direcció d’obres del camp de gespa, a un tècnic per uns  
4.900 €., ho va dir amb temps, es una despesa desmesurada  per fer una visita al camp a l’any, a demès  
aquesta persona s’haurà de fer responsable dels desnivells que puguin sortir.

7.- Un altre  decret  56572017, deixa  sense efectes un decret  anterior  d’aprovació  definitiu del  projecte  del  
cementiri, per manca d’un informe de sanitat, ens podeu explicar perquè?

8.- Un altra decret  478/2017, dona poder  per a plets a ARAG per diverses reclamacions, a quins plens es  
refereixen?, no en tenim prou amb els advocats de la casa?.

Queixant-se posteriorment de que no s’hagin respòs les preguntes una a una, provocant que es perdi el fil de  
les mateixes per evitar la fiscalització al govern.

L’Alcalde respon en la forma següent:

1.-  Respecte  als  poders  a  ARAG se  li  respondrà  per  escrit  perquè  ara  no  té  la  informació  suficient  per  
respondre, si es va fer així seria per alguna raó que l’aconsellava.

2.- Respecte al projecte del cementiri,  entenc que es va tirar enrere perquè faltava l’informe de sanitat per  
poder aprovar-ho definitivament, li acabarà d’informar per escrit, però es evident que es precisa un informe de 
Sanitat per avalar distàncies i d’altres al casc urbà i d’altres sols urbanitzables.

3.-  Respecte  al  camp  de  futbol  ha  d’entendre,  per  molta  experiència  que  tingui,  que  es  fia  més  dels  
arquitectes i aparelladors, gent formada tècnicament, que del criteri del regidor per tal de determinar el que  
s’ha de fer per ficar la gespa artificial,  per això el contracte dels  4.900 €., per la redacció del projecte, per  
l’assessorament en el plec de condicions tècniques per adjudicar el contracte i per la direcció tècnica de la  
instal.lació.

4.- Respecte a l’escrit de l’advocada de Sempre Alcarràs relacionat amb l’acte de mediació, en el que indica  
que la mediació és com a una sentència i que el seu incompliment pot resultar una prevaricació, nosaltres no 
el veiem així de cap de les maneres, i consultarem i estudiarem amb els assessors jurídics municipals les 
obligacions  de  l’ajuntament  al  respecte.  De totes  les maneres  els  punts  que  s’han d’incorporar  al  Ple  el  
decideix legalment l’Alcalde i l’equip de govern tampoc entenia perquè la medicació pactada entre dos parts  
ha d’afectar a una tercera part que no té res a veure, 

5.- En quant al tema de la bonificació del 75% de l’impost d’obres de la mesquita es comprovarà i resoldrà  
quan arribi la informació que s’ha requerit, se l’informarà quan es constati, però és evident que si justifiquen 
que són una entitat  sense afany de lucre tindrà dret  a la bonificació  tal com diu l’ordenança per a tots els 
veïns del poble.

6.- En quan al soteig dels camins, diu que serà llarg, perquè engany s’ha optat pel soteig de tots els camins i  
això és un procés lent per poder complir els clots dels dos-cents i pico quilòmetres de camins. El que si s’ha  
acabat  és el contracte de rampades, però no el soteig de clots que durarà algun mes més.

El regidor  delegat  de  camins Sr. Jordi  Estela  afegeix  que es va buscar un tram de camí no inclòs en la  
contractació inicial, que suplís l’obra avançada, i amb el guarda rural es va considerar que es podia fer un 
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camí a prop del pantà de l’arròs, a la Sucarrada, tot i a ser de Montagut, ja que ara ja no es fan els contractes  
per sectors de comunitats.  Replica el Sr. Ezquerra que a la memòria  ja s’inclou aquest camí, responent el  
regidor Sr. Estela que hi havia una part al mig que no es feia.

7.- En quant a les tres preguntes que fa sobre el futbol, contesta que és va iniciar un projecte per estructurar  
tota la feina que fa l’ajuntament tant a l’aportació a l’escola com al club, amb l’objectiu que el màxim nombre  
d’alumnes del poble acabin jugant al club, que comporti un benefici social i econòmic al poble, El projecte no 
va cuajar com esperaven, les dos persones que es van presentar per dur-lo a terme, un de l’escola i l’altre el  
del  club,  la  falta  d’avenència  no  va  donar  un resultat  prou  clar,  malgrat  que  hagués  un amb una major  
puntuació i que es va dir que es respectaria  el resultat. L’Ajuntament no ha volgut imposar res i ha decidit  
donar un marge per valorar la feina que es realitzarà a partir d’ara. Evidentment no s’ha aprovat atorgar la  
gestió al que va guanyar, ni tampoc l’altre, per la falta d’avenencia, el projecte no es tira endavant, ha hagut  
una renovació de junta, que els actes de la nova junta sembla que ajudaran a que el pressupost i el costos 
per l’ajuntament siguin menors, però es deixa tot en suspens perquè es vetllarà per les necessitats del club 
de futbol i es compleixen els objectius. Tenen la voluntat d’involucrar-se pel fet que hi ha molts nois i families  
en aquest àmbit i volen que al final les coses surtin be. La legalitat de la Junta, va sortir d’un acte públic, al  
que es va presentar gent voluntària i es van mantenir membres que ja hi eren, per avalar que la junta feia la 
seva feina, però desconeixen si l’acta es va realitzar i es va presentar a la federació. 

El  regidor  delegat  d’esports  Sr.  Jaume  Bernis  respon  a  diverses  qüestions  plantejades,  respecte  a 
l’anivellament del camp de gespa informa que es va fer un treball topogràfic d’un cost de 500 €.  comprovant  
més de 2000 punts de punta a punta per treure dubtes de pendents i clots, arreglant uns 400 partxes abans 
de començar a col.lorar la gespa, per tant creu que es va fer el que tocava quan es fa una feina d’aquesta  
magnitud. En quant al pressupost  del club de futbol, de l’equip A i B; ha estat d’uns 83.000 €. I el que aportarà  
l’ajuntament s’anirà als 50.000 €. que indica que la posició de l’Ajuntament, més quan es veu que hi ha molt  
poca  participació  dels  alumnes de  l’escola  de  futbol  en els  equips  del  club de  futbol,  que  és el  projecte  
engegat des de el mes de febrer per poder donar unes inèrcies diferents a les que portem des de fa més de  
quatre anys, cosa que es va exposar als dos tècnics i a les juntes, el de l’escola i el del club. 
  
El Sr. Manel Ezquerra fa la rèplica a les respostes en la forma següent:

1. Respecte a les pintades reitera que la seva advocada li diu que la mediació té la mateixa naturalesa que  
les sentencies judicials i això s’ha dit per escrit, que no sabem perquè no ha arribat fins a fa dos dies que el  
va tornar a presentar, vol dir que han tingut temps per estudiar-lo i seguiu sense voler passar-lo pel Ple, cosa 
que és molt greu, insisteix que no es una cosa de dos parts, i es diu molt clar a l’escrit, ja que moltes pintades  
es van fer en mobiliari urbà municipal i a més en plena campanya electoral, per això té una pena major. Creu 
que  s’equivoquen,  que  lo  millor  es  acabar-ho  d’una  vegada  per  totes,  però  creu  que  al  final  la  justícia  
s’imposarà.

2.- Respecte al tema dels camins queda evident que s’improvisa molt.

3.- Del  tema  del  futbol,  per la gespa,  si sempre em de tenir  tècnics per evitar  responsabilitats,  quan dos  
persones que es passegen per allí ja veuen que tots els clots estan fets amb morter, i l’estudi topogràfic es  
una despesa malaguanyada perquè et ve a dir que si no es fan be les pendents quan plourà s’inundarà i si el  
diu  i  a  demés  no  es  fa  cas doncs  encara  pitjor  i  es  un fet  molt  evident  per  a  tothom,  incrementant  les  
despeses i no podem reduir els impostos. Lo de la junta el tornen a manipular, es va mentir a les declaracions  
al diari, no sabem qui s’ha quedat a la junta, si es demana o no les eleccions, i posaran amb algú per fer la  
feina bruta, i demana disculpes per dir-ho, però com no es populista i no ha de viure de la política parla dient  
el que pensa de la realitat, perquè el que s’està fent amb les entitats es molt preocupant. Respecte al projecte  
social que està tan utilitzat a tot a reu i s’aplica també al poble, relaciona a 8 jugadors veïns del poble que  
han jugat en els dos darrers anys a l’equip A i relaciona a uns 14 jugadors i d’altres juvenils que han jugat a  
l’equip B, tant de bo quan acabin el projecte que anuncien puguin mostrar una llista tant llarga com la que ha  
citat, cosa que no tindran després de la mala feina que es va fer a l’escola fa dos anys, ara que sembla que  
s’està retornant la feina al lloc no donaran fruits fins a que passin uns quants anys. O sigui tot aquests discurs  
que fan, demana que es tiri enrere, que es recolzi als que han entrat ara perquè les coses vagin be. 

L’Alcalde respon a les rèpliques en la forma  següent:
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1.- Interpreta amb la resposta que esta conforme amb la junta anterior. Tampoc voldria que quan durant molt  
de temps i fent  moltes hores de feina dels regidors de l’equip de govern vetllant per la gestió econòmica i  
social que es dedica a les entitats, no voldria sentir que si surt bé es digui que és gracies a les entitats i si surt 
malament es culpi a l’equip de govern com si fossin els dimonis de tot, ara resulta que a la nova junta de l’ha  
de donar suport, si després surten bons fruits no serà gracies a ells, com ara que l’escola de futbol comença  
a funcionar  bé no ha estat  gràcies  a la  participació  de  l’ajuntament,  després  que l’ajuntament  entrés per  
solucionar  el  greu problema  econòmic  que tenia,  amb una injustícia  en la  distribució  de  costos entre  els 
d’altres ajuntament, i a més després de la pèssima gestió econòmica que havia, i després si surten be les 
coses, després de les hores perdudes, resulta que és mèrit de la gent que hi estava. No volen mèrits però  
tampoc volen sentir el que ha dit de que volen polititzar a les associacions, voldria que es consultés en totes  
les associacions de tots els sectors, culturals, socials, esportius, com han crescut les entitats, la feina que fan 
i quin és el teixit associatiu d’aquest poble, alguna part de responsabilitat tindrà l’ajuntament en la gestió de  
tot això . 

El Sr. Jaume Bernis, regidor d’esport, vol explicar a la gent que el fet que haguessin clots d’aigua, era perquè 
molts de les línies marcades del futbol set estaven empegades al terra, a l’alquitrà, aquestes línies en molts  
dels  casos  eren  les causants  de  no deixar  passar  l’aigua,  cosa  que  s’ha tingut  que  solucionat.  Per  això 
serveis el treball topogràfic per fer el que calgui fer, i alguns clots s’han fet amb morter i d’altres rogles amb 
formigó. 

Tercer.-  Preguntes  de la portaveu-regidor del grup municipal  del PP Sr. Gerard Companys  i de la 
regidora Sra. Ester Ibars.

El Sr. Gerard Companys fa les següents:

1.- Respecte al Decret 556/2017, d’adjudicació del contracte de gestió del servei de bar de les piscines per  
2.900 €. Mensuals i el 50% de la recaptació  de les entrades, pregunta si l’any passat era el mateix preu o  
hagut alguna variació.

2.- Després hi ha un altres que és el 587/2017, que revoca la resolució  que aprovava una liquidació  d’un 
cànon suplementàri de 2.500 €. De la gestió del servei del bar de les piscines de l’any passat. Amb avenència 
al recurs contenciós administratiu presentat.

3.- Com tenim el tema de les cigonyes del campanar de l’església? En quina situació ens trobem? Donat que  
cada vegada sembla que hi hagi més nius, creien que si no hi posem ma per accelerar el procés causant  
danys materials a l’església, fins i tot pot arribar a ser perillós per a la gent.

4.- Referent al mur de les Roquetes volem saber si per part de la propietat han arreglat o s’ha d’arreglar el  
mur, ja que per aquest edifici hi passa un alt número de persones, i perquè han vist una factura d’uns 5.000 €. 
gastats a les Roquetes, per saber de que es tracta.

5.- Fa uns plens es van comprometre a contestar a les instàncies demanant informació amb una mica més de  
temps d’atel.lació, al menys no tardar més d’un mes, perquè passat aquests temps, després d’una instància  
presentada el 23 de juny, el 24 van reclamar a l’agencia de garantia del drets a l’accés a la informació, per  
evitar  que no es tardi  més d’un mes de quan es demana. Ara ja s’ha contestat  però potser es rebrà una 
reclamació. 

La Sra. Ester Ibars fa les següents:

1.- Referent  al  projecte  que ens vau explicar  per damunt  en el  passat  ple del  tema escola  futbol  i  futbol  
Alcarràs, un cop ens hem reunit amb les dos parts i ens han exposat la situació, us volem fer unes preguntes:

-Creieu  correcte  i  que  son maneres  d’ajudar  a una associació/club  haver  causat  un canvi  del  100% dels  
membres  d’una junta,  provocant  un acompanyament  a  la  dimissió  de  la  junta  que  hi havia  sense  deixar  
acabar amb el seu mandat ni sense donar temps a poder rectificar en el que es pot arribar a fer no massa  
be?.
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-Ja ens va quedar clar en l’altre ple, que trobeu normal que el regidor sigui membre de la junta del Club de  
Futbol. Es farà el mateix en totes les entitats a les que s’ajuda amb una subvenció i si tenim un regidor dins d  
ela junta com és que no sabem com està la legalització de la mateixa?.

-Del projecte que ens vau presentar un punt i molt important era el de la figura del coordinador. En quina fase 
ho teniu? I ens podeu explicar el que ha passat?.

-Creieu  que  amb el  rebombori  que  s’ha  causat  dins  l’escola  de  futbol,  on  els  altres  pobles  que  hi  son 
representats, malgrat Miquel ens vas dir que els altres alcaldes no et van poder dir cap ni una de les noves  
maneres de fer per l’escola que els perjudiquessin, ells manifesten la seva disconformitat, la seva inseguretat  
davant el projecte,  arribant a fer una reunió on des d’ Alcarràs no s’hi presenta ningú per poder dialogar  i  
trobar solucions. Creieu que el vostre projecte pot portar a una escola on sol hi siguem Alcarràs? La veieu  
factible? Es poden arribar a fer  equips en totes les categories?.

2.- Celebrem la benvinguda remodelació i substitució de la gespa del camp de futbol, ja que nosaltres hem 
insistit molt en que era urgent, i així poder reduir les legions per aquest motiu.

3.- Però a la vegada creiem que tenim una altra cosa pendent i tant o més important com es el bar del camp 
de futbol, el qual no esta donant un servei per la seva magnitud construïda. Un cop feta la despesa pel bar, 
creiem que ja va sen hora que funcioni be i doni el màxim de servei per a les necessitats de usuaris del camp  
de futbol

L’Alcalde Sr. Miquel Serra respon en la forma següent:

1.- Respecte  al  bar  del  camp de  futbol  es va parar  perquès  quan ja  estava  el  plec preparat  el  grup del 
PDeCAT va proposar una forma de fer diferent que va parar la tramitació per estudiar-la,  que va provocar la  
gestió provisional fins que es dugui a terme la licitació amb les condicions inicialment previstes, incorporant la  
gestió del bar i les tasques bàsiques del camp e futbol tret la conservació que correspondrà la brigada.

2.- Quant a la gespa, ara les farà angoixa no tenir aquest tema recurrent, la es va iniciar quan ho va decidir el  
patronat municipal i ara en està en execució, es va projectar i pressupostar, sense demores.

3.- Respecte a l’escola de futbol, l’ajuntament té capacitat de fer una escola per si mateix, però vol mantenir  
la situació actual, però no volem sortir més perjudicar que ningú, em de vetllar pels nostres interessos, si la 
resta de municipis no volen participar, si continuen dient que surten perjudicats, que diguin en què, perquè al  
final  pot  haver  famílies que volguin crear  una escola  única a Alcarràs. Dir que es va convocar  una reunió 
d’Alcaldes  amb dos  dies  d’antel.lació  i  ell  no podia  assistir  per  questions  personals,  va demanar  que  es  
canviés la data perquè volia assistir personalment, perquè tenia un interès personal per saber els greuges,  
perquè ha treballat molt, i li sap greu que no es canviés la data, malgrat tot té informació de la reunió perquè  
va assistir la junta de l’escola.

Pensen que amb la inversió que ha fet l’ajuntament, en la gespa, vestuaris, locals social,  creu que s’ha de  
tenir en compte a Alcarràs, sense perjudici dels altres pobles, sense perjudicar a ningú però fent valer aquest 
esforç inversor, que ens fa poder demanar que l’escola i la junta de club futbol que es gestioni millor, no volen 
imposar ni projectes ni coordinadors, sinó demanar que tot funcioni millor i es beneficiïn tots. 

4.- Respecte a les Roquetes dir que s’ha parlat  amb la propietària  per a que, com a tal  ,realitzi  les obres  
relacionades amb el mur o cercar algun sistema per compensar-ho. En quant a la factura de 5.000 €. respon  
que es per posar en marxa l’ascensor per prestar els serveis municipals amb aportacions de subvencions de 
la Caixa.

5..- En quant als nius de l’església, l’ajuntament ha fet la neteja l’escala i la barana, però no pot evitar lo dels  
nius, més enllà  d’acompanyar  al  Bisbat a la Diputació,  juntament  amb Seròs,  per poder  accedir  a la línia  
específica de subvencions de la diputació, donant suport. A primers d’agost es podran treure nius, els polls ja  
no estaran dins, però no poden evitar que cada dia hagi  5 o 6 nius nous, avui hi ha uns 26 nius. La Diputació  
ha de fer el possible per solucionar el problema d’Alcarràs i de Seròs, els més perjudicats, aportant els 70 o 
80 mil euros que costa electrificar la teulada, controlant que sols hagi  5 o 6 nius. Si la diputació no diu res,  
nosaltres no  sabem com està

5.-  Respecte  al  termini  de  resposta  de  la  instància  desconeix  perquè  d’aquest  retràs,  però  des  de  la 
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secretaria hi ha la voluntat que es responguin en el termini més breu possible. De fet es va centralitzar aquest  
tema per tal que no es descuides cap.  Ja miraran el que ha passat.

6.- El regidor  d’esports Sr. Jaume Bernis respon al  tema del  bar de les piscines dient que la contractació  
piscines s’ha simplicat força, es va fer la convocatòria,  es van presentar  2 empreses, es valorava la millor  
oferta econòmica, amb el 50% recaptació entrades i que fes una millor oferta lúdica. La  millor oferta la va 
presentar l’empresa Cent Peus per  2.900 €. al mes (2400 l’any passat), però s’ha valorat el preu i la trajectoria  
de gestió de bar de piscines i d’actes lúdics, aportant una millor oferta econòmica i d’actes lúdisc.

Respecte a l’avenència en el recurs contenciós del servei de l’any passat, el desacord amb el tancament de  
la recaptació  va produir  el recurs, es farà arribar la resolució,  El desacord  va ser a l’hora de liquidar,  van 
presentar uns números diferents a la mitjana de 4 o 5 anys enrera, es va demanar una aportació extra per 
una bona campanya, pactada entre 2400 a 3000 €., però no la van voler acceptar perquè deien que havien  
tingut  pèrdues.  Es  va  requerir,  però  perquè  manca  de  concretar  al  contracte  la  valoració  d’una  millor  
temporada  els  assessors  jurídics  van  aconsellar  acceptar  l’avenència  per  manca  d’argumentació,  
contràriament al que pensava.

La Sra. Ester Ibars, replica el següent:

1.- Cada any i ha un problema a un altre a les piscines, però quan es presenta el projecte sembla que tot es 
ideal. El regidor SR. Jaume Benirs respon que no es cert, que solament ha hagut problemes l’any passat amb 
el tema de la liquidació, altra cosa són els temes de neteja i d’altres de gestió.

2.- Fa dies que es va fer la proposta del plec del local social del camp de futbol, s’ha tingut temps per fer la  
licitació si no es volia canviar.

3.- Respecte a la intervenció en els assumptes del club i l’escola de futbol, tot i estant d’acord amb el fons i en  
millorar la gestió que havia, creu que han estat incorrectes les formes d’actuar, com això d’ajudar a que la  
gent presenti la dimissió de la junta. A l’escola diuen que estaven d’acord amb el tema de coordinadors, si  
que volien un coordinador eminent, però no estaven d’acord amb les maneres de fer.

L’Alcalde contesta que no en sabem més, que han estat treballant des de el mes de gener, parlant amb les 
entitats  per  coordinar  un  projecte,  en  un  món  com  el  futbol  amb  moltes  famílies  implicades  i  en  el  
l’ajuntament destina molts diners, el volem fer be, podíem haver reduir la subvenció, però malgrat  tot creu  
que el get que hagi desavenencies es normal,  em de perdre moltes hores amb les entitats, argumentar el  
que  tu penses,  però  al  final  et  diuen  que  si  o  no  i  no  passa  res,  l’escola  va  fer  les  seves  propostes,  i  
l’ajuntament  va fer altres,  s’ha d’actuar  proposant,  convencem arribant  a acords,  però fent les coses amb 
sentit  comú.  Difícilment  dos  entitats  tant  diferents  amb  les  edats  dels  seus  participants  poden  tenir  els  
mateixos interessos. Però no solament es pot agafar el que diuen, sinó tenir informació fidedigna, no hi havia  
un altra forma de fer-ho, han buscat gent han explicat els seus projectes, l’anterior junta també va buscar gent 
i es va fer conjuntament, no ha cuajat, però no es desanimen, han d’intentar no tenir 15 sinó tota la plantilla  
del poble, per donar una millor integració i tenir més gent a la grada,

4.- El Sr. Gerard Companys apuna que sempre que ha demanat informació al secretari l’ha tingut, però com  
no podem venir ho fam per escrit, per això demana major celeritat en la resposta. El regidor delegat Sr. Santi  
Pelegrí respon que de  vegades els informes tècnics es poden retrassar perquè puguin tenir acumulació de 
feina. Però es procurarà respondre en el menor temps possible.

No  havent  més  assumptes  que  tractar  l’Alcalde  aixeca  la  sessió  en  el  lloc,  data  i  hora  indicats  a 
l’encapçalament.

I perquè consti als efectes establerts als arts. 203 al 207 del R.O.F. (R.D. 2568/86, de 28 de novembre), lliuro  
aquest certificat amb el vistiplau del Sr. Alcalde.

Alcarràs, a la data indicada al marge.

CERTIFICAT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT.

EL SECRETARI.                                        Vist i Plau.
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L'ALCALDE.
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